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To  p ie rw szy  m ó j teks t w  n o w y m  ro k u , 
w ię c  ch c ia ib ym , żeby ja k o  zw ia s tu n  nas tęp 
n ych  b y ł pozy tyw n y , a n ie  k ry tyczny . A le  ja k  
to  z ro b ić?  W y d a je  się, że je s t ty lk o  je d e n  
sp o só b  - p isa ć  o  ja s e łk a c h  w  w y k o n a n iu  
p rze d szko la kó w . C z y s ta  desperac ja .

Z na lez ien ie  p o zy tyw n ych  w ib ra c ji w  n a j
b liż s z y m  o to c z e n iu ,  w y łą c z a ją c  ro d z in ę , 
zda je  się tru d n ie js z e  o d  z a d a ń  s ta w ia n y c h  
sobie p rzez poszuk iw aczy  z ło ta  w  p ro m ie n iu  
k ilk u n a s tu  k ilo m e tró w . D o ty c z y  to  w  szcze
g ó ln o ś c i ja ro c iń s k ic h  sa m o rzą d ó w , m o g ą 
cych  s łu ż y ć  za  s w o is ty  d o w ó d  n a  p ra w d z i
w o ś ć  k o p e m ik a ń s k ie j te o r i i  m o n e ta rn e j.

K ie d y  p o c z ą tk i d ru g ie j d ekady  X X I  w ie 
k u  p rz e jd ą  d o  h is to r ii ,  z n a jd ą  się zapew ne

badacze , k tó rz y  p o d a d z ą  lo g ic z n e  w y t łu 
m acze n ie  z d a rz e ń , k tó ry c h  m y  je s te ś m y - 
( i je szcze  w k ró tc e  b ę d z ie m y ) ś w ia d k a m i. 
D y s ta n s  czasu  z re g u ły  p o z w a la  n a  p o z b a 
w io n ą  e m o c ji a n a lizę  i re fleks ję  d o ty c z ą c ą  
p rz y c z y n  w ie lu  za ch o w a ń . D z iś  n ie  sposób  
p a trz e ć  ze s p o ko je m  n a  ro z w ó j w yd a rze ń . 
I  p rz y  o k a z ji za d aw ać sob ie  w a żn e  p y ta n ia  
o  p rzysz ło ść .

N o w y  ro k  w ita  nas k ie p s k im i p ro g n o z a 
m i, k tó re  m o g ą  w y w o ły w a ć  le kk ie  d rże n ie  
łydek . N ie s te ty , is tn ie je  d u ż a  szansa, że d la  
n a sze j lo k a ln e j rz e c z y w is to ś c i o k a ż ą  się 
tra fio n e . O b y  i ty m  ra ze m  p rze p o w ia d a cze  
w y d a rz e ń  m y l i l i  się.

P IO T R  P IO T R O W IC Z

KOMENTARZE ■  SONDA ► G D Z IE  S P Ę D Z IS Z  S Y L W E S T R A ?

DYSPENSA
N A  UROCZYSTĄ
CZĘŚĆ SESJI

Przewodniczący jaraczew skiej rady gm iny m artw ił 
się o przebieg uroczystej części sesji, zaplanowanej 
na p iątek. Radni m ie li spotkać się w  Górze na sali 
w ie jskie j. Podczas posiedzenia kom isji p rzew odn i
czący zw ró c ił uwagę, że Polska to  kraj ka to lików , 
a p iątek jes t dn iem  postu. O dpow iednio wcześniej 
zadbał jednak, żeby wszystko odbyło się w  zgodzie 
z zasadam i. - R ozm aw ia łem  z ks iędzem  H e n ry 
k ie m  K ondra tow iczem  z Góry, k tó ry  je s t  w tadny  
u d z ie lić  nam  dyspensy. I udz ie li, ja k  odm ów im y  
m o d litw ę  w  in te n c ji O jca Św iętego. M uszę  s ię  

ty lko  zapytać, ja k ie  to są m od litw y, bo n ie  w iem . 
Żebym  w  p ią te k  g a fy  n ie  p o p e łn ił - p rzeds taw ił 

sytuację  radnym  Roman Skrzypczak.

Lodo w isko  

n a  ry n k u  o tw a r t e

jerzy: dla  m nie  duży p lus .b raw o ,n iech  
dzieci m aja trochę rozryw ki w  tym  m ie- 
sc ie .sw ie tny  pom ys ł,oby  ta k ic h  w iece j 
brydzia: supe r fra jd a  d la  d z ie c ia kó w !! 
na nadchodzące  fe rie  n ie  m a n ic  le p 
szego !!! b ra w o  p an ie  b u rm is trz u  :) 
Ania: W ejście  za darm o, p iękne, św ią 
teczne  o to czen ie , sp rzę t do w yp o ży 
czen ia  za n ie w ie lk ie  p ien iądze . I co?
I pus to ! M asakra ! N a jp ie rw  w szyscy 
na rzeka ją , że n ic  s ię  n ie  dz ie je  a ja k  
ju ż  coś fa jn e go  zo rg a n izu ją  pus to ! 
anoo: LODOW ISKO BEZ LODU ZA 2 
DNI BĘ D ZIE TAM PUSTO. KTO LUBI 
PO PLASTIKU NA ŁYŻWACH JEŹDZIĆ 

nestor: ja k  s ię  ta c y  b izn e sm e n i ja k  
m azu rkow a ty , ko s tko w a ty  i m a rtu za l-  
sko w a ty  b io rą  za ja k iś  in te res  to  na 
pew no  będzie  k lapa  fin a n so w a  ja k  ze 
s tre fą  k ib ica . Pom ysły m oże dobre, ale 
w yko n a n ie  po rażka , p la s tik o w e  p ły ty  
i b ra k  d a c h u , zn o w u  k to ś  z P o lsk i 
za rob i 1 0 0 .0 0 0  a ja ro c in ia c y  zap łacą  
za bube l p se u d o lo d o w isko  .
M arc in ........ : Na ty m  „ lo d o w is k u ” nie
da s ię  je ź d z ić !!!  Czy ktoś kto  to  zam a
w ia ł - te s to w a ł to  „ lo d o w is k o " CHYBA 
N IE !!!  S zko d a . Po w ie lk ie j o c h o c ie  
na ja zd ę  na łyżw a ch  pozosta ła  w ie l
ka o ch o ta  na negatyw ne  kom e n ta rze  
d o ty c z ą c e  tego  p se u do  lo d o w is k a -  
ISZKOD A !!!
fajnie: n ic w am  się n iepodoba, w szyst
ko w iążecie  z p o lity ką  i z bu rm is trzem , 
zachw ilę  ja k  go łąb  nasrw a w a m  na łeb 
też pow iec ie  że z rob ił w a m  na złość bo 
to  go łąb  co s iedzi na daC H U  URZĘDU 
A LB O  RATUSZA.
M arcuss: Jak nasz m ie js c o w y  p rzed 
s ię b io rca  c h c ia l w y b u d o w a ć  lo d o w i
sko z p ra w d z iw e g o  zda rzen ia  i p ros ił 
o 1 2 0 ty s  zl d o p ła ty  to  n ie  bo n ie  ma 
kasy.A le na gow no za lO O tys zl w yp o 
życzenie an 2  m iesiące to  sie zna lazło , 
to  je s t po lityka .T en  lod ch w a ła  Ci co 
n igdy  n ie  je ź d z ili na p ra w d z iw y m , 
płoza: U w aża jc ie ! Na p ły ty  zw ane  lo 
d o w isk ie m  le ją  ja k iś  TŁUSTY p łyn  po 
je d n e j w yw ro tce  c iu c h y  do p ra n ia !!! 
Po d rug ie  duże szp a ry  na łą c z e n ia c h ,. 
łyżw a w pada, no i na jlep ie j zjeżdża się 
od ś rodka  rynku  do ch o d n ika  bo je s t 
z gó rk i C hyba n ie  chcę  s ię  nauczyć 
ja zd y  na ły żw a ch  na tym  lo d o w is k u . 
Pom ysł fa jn y  lecz w yko n a n ie  denne . 
T rzeba b y ło  na F re e w o ln e j p o la n ie  
le p ie j w y la ć  w o d ę ...  za 1 0 0  ty ś  z ł 
s traża cy  za ję li by s ię  ty m .. .  P ozdra
w ia m  i idę  w s ta w ić  p ram e  :/

zachowano oryginalną pisownię

► W IĘ C E J  
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; - Sylwestrowa noc
/  > w dom u

/  Przed sylwestrem  zapyta liśm y użytkow n ików  po r-
'  ta lu  ja ro c in ska .p l. gdzie zam ierza ją  go spędzić.

W iększość - praw ie 60% - zadeklarow ała , ze zosta 
nie w dom u. 16% ankie tow anych N ow y Rok będzie 

św iętować na im prezie u zna jom ych.
O ddano  590 głosów.

(k g )

W DOMU

na imprezie u znajomych 1 6 %

w  innym  miejscu 9 %

na jarocińskim  rynku 7 %

na balu 5 %

w  górach 4 %

OŚW IADCZENIE

Rada Rodziców Szkoły Podstaw owej w  Koln iczkach przesła ła swoje 
stanow isko w  spraw ie  a rtyku łu  „Jes t problem  w  K o ln iczkach” , który 
ukazał się w  nr 51  „G azety” .

Rada R odz iców  Szko ły Podstaw o
wej w  K o ln iczka ch  w yrażając przeko
nan ie , że p rze d s ta w io n e  w  Gazecie 
Ja rocińsk ie j (n r  51) za rzu ty  dotyczące 
sy tuac ji w  szkole zostaną  wyjaśn ione 
przez kom petentne organy, chc ia łaby 
zająć w  n iek tó rych  kwestiach s tanow i
sko. N ie  m ożn a  bow iem  nie odn ieść 
się do  o p in ii, że dz ieci w  szkole w  K o l
n iczkach są „zastraszane, b ite  i  pon ie 
w ierane” . To ba rdzo  pow ażne zarzuty, 
k tó rych  w  żadnym  s to p n iu  nie m ożna 
lekceważyć. W ym agają one w nikliw ego 
sprawdzenia. M ożn a  sądzić, że właśnie 
w  tym  k ie ru n k u  p rzeb iega  k o n tro la  
prowadzona przez K u ra to rium  Oświaty 
w  P oznan iu . W ydaje  się jednakże, że 
w  tak  m a łym  środow isku każdy przypa
dek tego rodza ju  zosta łby natychm iast 
nag łośniony i by łby przedm iotem  wie lu 
kom en ta rzy . R ada  R o d z icó w  ta k ich  
sygna łów  n ie  o trz y m a ła  i o  ile  nam  
w iadom o , nie sygna lizow ano rów nież 
tak iego  p ro b le m u  na zeb ran iach  ro 
d z ic ó w  i w yw ia d ó w k a c h . W  każde j 
szkole daw n ie j (zw łaszcza  d a w n ie j), 
ja k  i obecnie zda rza ją  się pojedyncze, 
zbyt nerwowe, podyktow ane em ocjam i 
reakcje nauczyc ie li. N ie  ch o d z i o  to , 
aby je  usp raw ied liw iać , ale o  to , aby 
starać się choc iażby w  ja k im ś  s topn iu  
z ro zu m ie ć . N ik t  n ie  d z ia ła  pTzecież

w  z łym  zam iarze. N ie  wydaje się, aby 
u za sa dn io n a  b y ła  w  tym  p rzypadku  
o p in ia  o  pon iew ie ran iu  i zastraszaniu, 
a zw łaszcza b ic iu  dzieci.

Rada Rodziców nie form ułow ała  za
strzeżeń pod adresem dyrekto ra  szkoły 
z k ilku  powodów. Przede wszystkim  d la
tego, że dyrektorow i nie można zarzucić 
b raku zaangażowania i trosk i o  sprawy 
szkoły. Także w  cytow anych  w  Gazecie 
Jarocińskiej op in iach akcentuje się takie 
cechy dyrekto ra , ja k  spo łeczn ikostw o 
i zm ysł organ izacyjny. U czn iow ie  od 
w ielu la t osiągają dobre w yn ik i w  nauce, 
potw ierdzone zewnętrznym i sprawdzia
nam i. Rada R odziców , k tó ra  stanow i 
z in s ty tu c jo n a liz o w a n ą  fo rm ę  u d z ia 
łu  ro d z icó w  w  życ iu  szkoły, stara się 
służyć pom ocą  w  je j funkc jonow an iu . 
W  tym  zakresie nie m ożna się skarżyć 
na w spółpracę za rów no  z dyrektorem  
ja k  i z nauczycie lam i.

Zda jem y sobie sprawę, że odczucia 
poszczegó lnych  ro d z ic ó w  m ogą być 
zróżnicowane. Subiektywne przekona
nia oraz m niej lub  bardziej uzasadnione 
przypuszczenia nie m ogą jednak zastę
pować dz ia łań  w  kie runku  wyjaśnienia 
spraw y. C h c ie lib y ś m y  ró w n ież , aby 
uda ło  się zachow ać to , co pozytywne 
w  dz ia ła ln o śc i szkoły.

Rada R odz iców  SP w  K o ln iczkach

DO RO SŁE
D ZIE C I?

- To ko m p le tn y  in fa n ty liz m , radny zachow u je  się  
ja k  dz iecko  - zżym ała się osta tn io  w  ratuszowych 
ku luarach Hanna Szatkowska. W iceburm is trz  od
pow iedzia lna  za ośw ia tę  kom entow a ła  ta k  prze
śm iew cze w p isy  in te rne tow e  przew odniczącego 
rady Roberta Kaźm ierczaka, k tó ry  w  ten sposób 
k ry tykow a ł w ładze  m iasta  na je d n ym  z po rta li 
społecznościach. Tego samego dn ia , k ilka  godzin 
później, w iceburm istrz Szatkowska paradowała po 
sali sesyjnej z . .. p luszowym  psem, którego dostała 
na przekazaniu au tobusów  do Ja roc ińsk ich  L in ii 
A u tobusow ych . In ternauci po rta lu  ja roc inska .p l 
od razu zauw ażyli, że zastępca burm is trza  baw i 
się ogonk iem  p luszaka , gdy p rzem aw ia  jeden 
z radnych opozycyjnych. Chyba nie tylko mężczyźni 
pozosta ją  dz iećm i do końca życia.
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A propos d z ie c i... Ilu to  z nas m arzy ło  w  dz ie 
c iń s tw ie , żeby zasiąść za k ie row n icą  a u tob u su ... 
a jeszcze do tego ba lon ik  w  ręce. Toż to  sam a 
radość. Na zd ję c iu  - radny m ie js k i, sekre ta rz  
pow ia tu  Ireneusz Lam prech t w  szoferce nowego 
au tobusu  JLA.

A  M A M A  W  LESIE

Podczas dyskus ji na te m a t dostarczan ia  c iep ła  
przez gm inę  do p ryw a tnych  m ieszkań w  Klęce, 
radny M arek M roz ińsk i ostrzeg ł, że za c h w ilę  
w yn ik n ie  p rob lem  ze śm iec iam i. - Tam są tacy  
lu d z ie , co m ó w ią : „o n  n ie  b ę d z ie  za ś m ie c i 
p ła c ił,  bo  w yw ozi do m am y, gd z ie ś  in d z ie j"  - 
pow iedz ia ł. - A m am a  w le s ie  - s tw ie rdz iła  radna 
Zofia  Kędziora.

http://www.jarocinska.pl
jarocinska.pl
jarocinska.pl
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Radny Roszak wystraszył się internauty?
1 C z y  K rz y s z to f  R o s z a k  w y s tra s z y ł się  w p is u  a n o n im o w e g o  in te rn a u ty ?  F a k te m  je s t ,  ż e  k ied y  p rz y jm o w a n o  b u d ż e t ,  r a d n y  c e lo w o  n ie  
u c z e s tn ic z y ł w  g ło s o w a n iu . S p r a w ą  rz e k o m e g o  z a s t r a s z a n ia  z a ję ła  się  p r o k u r a tu r a ,  a  w  s a m o rz ą d o w y m  ś w ia tk u  h u c z y  o d  p lo te k , k to  
m o ż e  b y ć  in te r n a u tą ,  k tó re g o  b o i  się  rad n y .

Rada M iejska w  Jarocinie więk
szością g łosów  przyjęta budżet na 
2013 rok. Pierwszy autorski projekt 
finansow y b u rm is trza  S tanisława 
M a rtu z a ls k ie g o  p o p a r ło  za le d 
w ie  10 radnych  z tzw . zap lecza 
obecnych  w ła d z  m ia s ta . R adn i 
Z iem i Jarocińskie j b y li p rzeciw ni 
(7 radnych ) bądź w s trzym yw a li 
się od g łosu. Jednak nie to  by ło  
najważniejsze.

W  trakcie  p rzy jm o w a n ia  b u 
dżetu na sali sesyjnej n ie by ło  rad 
nego K rzyszto fa  Roszaka. K iedy 
jego koledzy głosowali, on sam stał 
na korytarzu ratusza. N ieofic ja ln ie 
w ia d o m o , że tak  m ia ł d o ra d z ić  
rajcy jego prawnik. W  w olnych g ło 
sach i wnioskach radny z W itaszyc 
po in fo rm o w a ł, że z łoży ł doniesie
nie do p rokura tury w  zw iązku z ko
m entarzem  in te rnau ty  na p o rta lu  
ja roc inska .p l.

Idz ie  o w p is, ja k i p o ja w ił się 
po d  je d n y m  z new sów  późn ym  
w ieczo rem  5 g ru d n ia . In te rn a u 
ta przedstaw ia jący się ja ko  „P S L  
gó rą ” , napisa ł: „S to im y na stano
w isku że je ż e li ra d n i za tru d n ie n i 
w  gm innych  spó łkach  zag łosu ją  
przeciw ko budżetowi, to  p o w in n i 
zostać zw o ln ie n i z pracy, kon iec  
p ie rd ...n ia ” *. C hw ilę  późn ie j d o 
p re cyzo w a ł. „cho d z i o Roszaka  
Dembską i  puszystą M ackow iako- 
w ą ”. K om en ta rz  d o tkn ą ł radnego 
K rzysz to fa  Roszaka. - Po prostu  

czuję, że jestem  zastraszany przez Radny Krzysztof Roszak na p iątkow ej sesji rady m iejskiej

in ternautę o nazwie „P S L  g ó rą ”  - 
stw ie rdz ił radny Z J  na grudniow ej 
sesji i  zapow iedział doniesienie do 
p roku ra tu ry . Roszak jes t jed n ym  
z czterech radnych za trudn ionych  
w  m ie jsk ich  spółkach. Teraz jes t 
k o o rd y n a to re m  w  J a ro c iń s k ic h  
L in ia ch  Autobusow ych.

O d sprawy natychm iast odciął 
się loka lny  PS L. A le  w  ku luarach 
wybuchły dywagacje, k im  może być 
osoba, k tó re j w ystraszył się radny. 
- M am  swoje top 1 0 -  poch w a lił się 
„G azecie”  jeden z radnych. - Pan 
nie wie, przecież pan wie o kogo cho
dzi - podpytywał dziennikarza jeden 
z gm innych  urzędników. N a  liście 
na jczęście j w y m ie n ia n ych  osób 
są nazw iska ko jarzone z wysoko 
postaw ionym i sam orządowcam i. 
C zy  słusznie? To m oże w yjaśn ić  
p ro ku ra tu ra . W  p rzyszłym  tygo 
d n iu  radny m a być przesłuchany 
w  tej sprawie. N ie w iadom o jeszcze, 
czy o rgany ścigania w ystąp ią  do 
wydaw cy p o rta lu  o ujawnienie IP  
internauty. - Czekam z bólami, kiedy 
ta sprawa się rozstrzygnie i  będzie 
wiadomo, kto za tym sto i - w y jaw ił 
Roszak. W  jego  dociekaniach p o 
piera go większość radnych.

(nba)

KOM ENTARZ

ZOBACZ FILM  NA 
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Krzysztof Roszak ma prawo się bać. Ale jeśli 
strach nie pozwala mu wykonywać obowiązków 
radnego, powinien złożyć mandat.

Praca radnych oraz członków ich rodzin 
w urzędzie i spółkach nie jest prawnie zakazana, 
ale nie sprzyja niezależnemu podejmowaniu decyzji. 
Nie przypominam sobie, aby radny Roszak kiedy
kolwiek sprzeciwi! się poprzedniemu burmistrzowi, 
do którego ekipy należał. To za kadencji Adama 
Pawlickiego radny otrzymał stanowisko koordy
natora w  gminnej spółce. Czy i wtedy kierował się 
strachem?

ALE K S A N D R A  PILAR CZYK

► DWUNASTU RADNYCH UCHWALIŁO BUDŻET POWIATU

Będzie pryw atna „szczerbaniów ka”
Jan Szczerbań p o s ta w ił 

na swoim. Po k ilkugodzinnym  
b o ju  na sesji ra d y  p o w ia tu  
„szczerbaniówka” , czyli droga 
w  Zalesiu, pozosta ła  w  p rzy
szłorocznym budżecie. Nawet, 
kiedy okazało się, że w  połowie 
jes t p ryw atną  w łasnością, za
głosowali za je j budow ą radni 
z k lubu  „D z ies ięc iu ”  i P S L-u.

C hoć w  budżecie pow ia tu  
jest do podziału 66,5 m in  zł, to 
ba ta lia  toczyła się o  niespełna 
8 z nich, które pow iat zamierza 
w  przyszłym roku przeznaczyć 
na inwestycje drogowe. Radni 
szczególn ie  w a lczy li o  dw ie 
d ro g i i chodnik.

W  projekcie p lanu  fin a n 
sowego na 2013 r., k tó ry  dwa 
miesiące tem u przedstaw ił za
rząd pow iatu, zapisanych było 
316 tys. z ł na budow ę d rog i 
w  Zalesiu , o  k tó rą  stara ł się 
ówczesny członek zarządu - 
Jan Szczerbań. Polny odcinek 
- okrzykn ię ty  „szczerban iów - 
ką ”  - p ro w a d z i d o  s iedm iu  

gospodarstw  w  Zalesiu.
A  obecny na posiedzeniu 

K rzysz to f Sobczak, dyrekto r 
W y d z ia łu  G e o d e z ji i G o 

sp o d a rk i N ie ru c h o m o ś c ia 
m i S ta ros tw a  P ow ia tow ego

w  Jarocin ie  po in fo rm ow a ł, że 
droga jest po łożona na dwóch 
dzia łkach - jedna  jest w łasno
ścią Skarbu Państwa, a druga 
- osoby pryw atnej.

K o n t r p r o p o z y c ję  d o  
„szczerban iów ki”  zg łos ił rad 
ny Bogdan Bednarek. Z a p ro 
ponow ał, żeby zam iast d rog i 
w  Zalesiu, przebudować d ro 
gę Sierszew - Parzew. Jest to  
odcinek d rog i K o tlin  - Sucha, 
k tó ry  zosta ł ju ż  przez pow ia t 
w yrem ontow any, ale ok. 600 
m e tró w  tej d ro g i p o zo s ta ło  
n ienapraw ionych , pon iew aż 
należało do pow ia tu  pleszew- 
skiego. Teraz d ro g a  zosta ła  
przekazana naszemu pow ia to
w i i radny Bednarek w n iosko
w a ł o je j rem ont. Przy okazji 
apelował o wybudowanie ron 
da na skrzyżow aniu  z d rogą  
w o jew ódzką  - w  m ie jscow o
ści Sucha. - Tam je s t tak duża 
wypadkowość. G inie tylu ludzi, 
że chyba nie potrzebuję nikogo  
przekonywać o potrzebie tej in 
westycji - a rgum entow ał radny 
Bednarek.

Z y g m u n t M e isne ro w sk i 
p o p a rł ten w n iosek i za p ro 
ponow a ł, aby w  2013 r. w y 
konać chociaż dokum entację

ZA UCHWALENIEM BUDŻETU POWIATU NA 2013 R. ZAGŁOSOWALI:
Klub „Dziesięciu” - Kasper Ekert, Tomasz Kosiński, Jan Szczerbań, Mirosław 
Drzazga, Maria Lisiecka, Julian Zegar, Jerzy Wolski, Jarosław tukasiewicz, 
Zbigniew Kuzdżal, Rafał Trybek.
PSL - Karol Matuszak, Teodor Grobelny

• Dochody ► 59.745.401 zt
• Wydatki ► 66.513.101 zt
• w tym wydatki majątkowo ► 12.231.462 zł

► 14 min 140 tys. zt - zadłużenie powiatu na koniec 2013 r.
► 8 min 300 tys. zt kredytu musi zaciągnąć powiat w przysztym roku

INWESTYCJE DROGOWE ZAPLANOWANE 00 WYKONANIA W 2013 R.
przebudowa drogi w Lisewie ► 498 tys. zł
(drugi etap)
przebudowa drogi w Zalesiu ► 316 tys. zł
przebudowa chodnika w Panience 
opracowanie projektów 
przebudowy dróg powiatowych 
przebudowa wiaduktów drogowych 
w ciągu ul. Powstańców Wlkp. 
przebudowa ul. Wolności w Golinie

► 25 tys. zł
► 100 tys. zł

► 5 min 569 tys. 295 zł

► 1 min 386 tys. 750 zł

►V. 3 min 180 tys. zł przesunięto z subwencji oświatowej na inwestycje

.........................................................-........... .................-

K O M EN TA R Z

Radni „Dziesiątki”  dla utrzymania jedności i większości są 
nawet gotowi przegłosować inwestycje na gruntach prywatnych. 
Tylko patrzeć, jak zaczną asfaltować drogi dojazdowe do pól, 
byleby tylko byty one na terenie ich okręgów wyborczych. Bo 
przyjemnie byłoby mieć swoją „ .. .ówkę” .

A L E K S A N D R A  P ILA R C Z Y K

na przebudowę drog i Sierszew
- Parzew. U porczyw ie  p ro s ił 
również o wpisanie do budżetu 
budow y chodnika w  Chrzanie 
(gm . Ż erków ), k tó ry  p ro w a 

d z iłb y  do  szkoły.
Te trz y  w n io s k i zo s ta ły  

d w u k ro tn ie  - je d n o g ło ś n ie  
p rzy ję te  na  w cześn ie jszych  
p o s ie d ze n ia ch  k o m is ji b u 
dżetu - w  je j skład w chodz i 6 
radnych z k lubu  „D z ies ięc iu ”  
i  4  z ta k  zw ane j o p o z y c ji.  
Jednak w  czasie sesji ra d n i 
z „dz ies ią tk i”  n iespodziew a
nie zm ien ili zdanie i  w yco fa li 
swoje poparcie . D o d a tko w o  
w  g łosow aniu  nad w nioskiem  
o  budow ę chodnika  w  C hrza 
nie radny Kasper Ekert z Ż er

kowa w strzym a ł się od  głosu.
- Po raz kolejny sprawdza się 
powiedzenie byłego prezyden
ta Lecha Wałęsy: „Jestem za, 
a nawet przeciw" - podsum ował 
tę sytuację Z ygm u n t M eisne
row ski. M im o  to  w ykonanie  
dokum entac ji na drogę Sier
szew - Parzew zos ta ło  ujęte 
w  budżecie, ale n ie jako  w n io 
sek M e isne row sk iego , ty lko  
c z ło n k a  z a rz ą d u  p o w ia tu
- Zbign iew a Kuzdżała.

Z a n im  dosz ło  do  g ło so 

w ania i  zm iany fron tu  w  szere
gach dziesiątki, k lub k ilkakro t
nie się naradzał. N ieo fic ja ln ie  
w iem y, że nac isk i ze s tro n y  
Jana Szczerbania i zapowiedź 
opuszczenia k lubu , je ś li d ro 
ga w  Zales iu  zostanie w yco 
fana  z budże tu  - b y ły  duże. 
N ie k tó rzy  nawet tw ierdzą, że 
dziesiątka m og ła  się przeko
nać, że radny Szczerbań nie 
żartu je , pon iew aż w  pewnej 
ch w ili opuśc ił ratusz, a kiedy 
n ie  w ra ca ł, ko ledzy z k lu b u  
zadzw onili do  niego i obiecali, 
że „szczerbaniówka”  zostanie 
w  budżecie. Tak też się stało.

P oza  ty m  d o  b u d ż e tu  
w prow adzone zosta ły - m im o  
że wcześniej ich nie by ło  - w y 
d a tk i zw iązane z dokończe
n iem  bu d ow y  w ia d u k tó w  na 
u l. Powstańców W lkp . w  Jaro
cin ie w  wysokości 5,6 m in  zł. 
W pisano również przebudowę 
u l. W o lności w  G o lin ie  i  p o 
m oc finansow ą d la  gm iny  Ja
roc in  na przebudowę u l. Ług i 
- obydw ie te inwestycje zostały 
zgłoszone do  prog ram u prze
budow y d róg  loka lnych  - tak 
zwanych „schetynów ek” .

A N N A  KO NIECZNA 

a.konieczna@ jarocinska.p l

http://www.jarocinska.pl
jarocinska.pl
farocinska.pl
mailto:a.konieczna@jarocinska.pl
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► TRAGICZNE ŚWIĘTA NA ŚREDZKICH DROGACH

Dachował i wypadł z mercedesa. 
Zmarł w szpitalu
i  3 2 - la te k  z g m . N o w e  M ia s to  z m a r ł  w  ś re d z k im  s z p ita lu , p o  ty m , j a k  d a c h o w a ł  m e rc e d e s e m . W  c z a s ie  w y p a d k u  m ę ż c z y z n a  w y p a d ł 
z  a u ta .

Tragedia rozegra ła  się w  d ru g i dzień św ią t 
w  N o w y m  M ie ś c ie  w  o k o lic y  sk rzyżow an ia  
kra jow ej „1 1 ”  z d rogą  na Chociczę. - O d strony 
Chociczy w  kie runku  Nowego M iasta  kierujący  
mercedesem tuż p rzed  samym skrzyżowaniem  
z .jedenastką ”  zjechał na przeciwległy pasjezdni, 
uderzył w  betonowy przełom  i  dachow ał - re la 
c jonu je  st. sierż. E dyta  Kw ietn iew ska , rzeczn ik 
prasowy K om endy Powiatowej P o lic ji w  Środzie 

W ie lkopo lsk ie j. .
B łyskaw icznie na m ie jscu zda rzen ia  p o ja 

w ili się tam te js i d ruhow ie . - Na poboczu d rog i 
znajdował się pojazd, k tó ry  dachował. IV  samo
chodzie nie było żadnej osoby. Około 10 m etrów  
od  auta leżał nieprzytomny mężczyzna - op isu je  
st. kp t. B ogus ław  P odgó rsk i, p .o . rzeczn ika 
prasowego K o m e n dy  P ow ia tow e j Państwowej 
S traży Pożarnej w  Środzie W ie lkopo lsk ie j.

N iespełna m inutę  po  przyjeździe strażaków 
na miejsce w ypadku  p rzyb y ło  średzkie p o g o 
tow ie . K ie row cę mercedesa w  c iężk im  stanie 
przetransportowano do  szpitala w  Środzie W ie l- j  

kopolskie j. P o m im o  w ys iłków  lekarzy 32-la tek j  
z g m iny  N ow e M ia s to  zm arł.

O ko liczności tragedń pod  nadzorem  średz- g 
kiej p ro ku ra tu iy  ustala po lic ja . Zosta ła  pobrana J  

krew  do  badań na obecność a lkoho lu . W yn ik i 
ana lizy  nie są jeszcze znane. £

(era) £

P rzy zn a ła  s ię  do spo w odo w an ia  śm ie rte ln e g o  w ypadku
O d  6 m iesięcy d o  8 la t p o 

zbawienia wolności grozi A lic ji K  
z p o w ia tu  os trow skiego.

J a ro c iń s k a  p r o k u r a tu r a  
o ska rży ła  kob ie tę  o  n ie u m y ś l
ne spow odow an ie  śm ierte lnego 
wypadku. A k t oskarżenia dotyczy 
zdarzenia z d ro g i k ra jow ej n r  15 
w  G o lin ie , d o  k tó rego  d o sz ło  27 
w rześn ia . W e d łu g  p ro k u ra tu ry

w  Jaroc in ie  kob ie ta  n ieum yśln ie  
naruszyła zasady bezpieczeństwa 
w  ruch u  d ro gow ym  i sp o w odo 
w ała wypadek drogowy. 43-latka, 
ja d ą c  c itroe n e m  xsara k ra jo w ą  
„  15”  w  k ie runku  W rocław ia , na
g le  z je ch a ła  na p rze c iw n y  pas 
ruchu . Z m u s iła  k ierow cę c ięża
row ego da fa  z naczepą d o  zje
chania na pobocze. K ie row cy tira

n ie  u d a ło  się un iknąć  zderzen ia  
z c itroenem . - Zestaw ciężarowy 
zosta ł "wyrzucony”  na jezdn ię  na 
przeciw ny pas ruchu, gdzie doszło 
do zderzenia z fo rd e m  mondeo, 
k tó ry  o b ró c ił się o 180 stopn i, 
a przewracająca się przyczepa sa
mochodu ciężarowego przygniotła  
ty ł fo rda  mondeo - op isu je Janusz 
W alczak, zastępca p ro k u ra to ra

Po P a s te rc e  

p o ry s o w a ł sam ochód, 

bo byt źle za p a rk o w an y
43 -la tek  po ryso w a ł karoserię  f ia ta  s tilo . Z d e 

ne rw ow a ł się, b o  - jego  zdan iem  - a u to  b y ło  źle 
zaparkow ane.

We w torek w  nocy po lic ja  o trzym ała  zgłoszenie 
od  k ie row cy z g m iny  Ja roc in , że n ieznany sp raw 
ca p o rysow a ł la k ie r na jego  fiac ie  s tilo . W  czasie 
zdarzen ia  a u to  b y ło  zaparkow ane na jedne j z u lic  
w  W ilk o w y i. Ja ro c iń sk im  ś ledczym  w ys ta rczy ło  
k ilk a  g o d z in , aby u s ta lić  spraw cę zn iszcze n ia  
p o ja z d u . - O kaza ł się n im  4 3 -le tn i mężczyzna, 
m ieszkaniec gm iny  Jarocin . Ja k  zeznał, w racając  
z kościoła, zauważył, jego zdaniem, źle zaparkowany, 
częściowo na chodniku samochód. To go zdenerwo
wało i  chcąc dać nauczkę jego właścicielowi, z rob ił na 
n im  rysy - op isu je  st. sierż. A gn ieszka Zaw orską , 
rzeczn ik  p ra so w y  K o m e n d y  P ow ia tow e j P o lic ji 
w  Jarocin ie .

W łaścic ie l fia ta  w ycen ił s tra ty  na 900 zł. 43 -la 
tek za uszkodzenie m ien ia  odpow ie  przed ja ro c iń 
skim  sądem. G roz i m u  naw et do  5 la t pozbaw ienia 
w o lnośc i.

(era)

► NOWE MIASTO

G dz ie  się podz ia ł po licyjny wóz?
- N ie  m am  żalu do po lic ji, że składa 

takie prośby do nas, żęty dofinansować, ale 
m am  ża l do pana, że na to daliśmy, a nie 
m am y na inne rzeczy - pow iedzia ła  do 
w ó jta  na kom is ji radna Ju lia  Rzepka.

N ow om ie jska radna z dezaprobatą 
odn ios ła  się do  planowanej w  budżecie 
dop ła ty  do  pa liw a  d la  po lic ji. - Ciągle 
- dajcie! To nie je s t w ielka kwota, ale ja  
jestem wzburzona tym, że ładujemy pienią
dze. Kupiliśmy samochód, dwa samochody,

Ze złości uszkodził opla a s tro
33-letni mężczyzna z dyskoteki tra fił do 

policyjnego aresztu.
Tak zakończyła się impreza dla jarociniani- 

na. W  przedświąteczny piątek gościł w jednym 
z lokali, gdzie pokłóci) się z innym uczestnikiem 
zabawy. - Mężczyźni wymienili ze sobą kilka  
ostrych słów, a następnie wyszli na zewnątrz lokalu. 
Gdyjeden z kłócących się wsiadł do zaparkowanego 
w pobliżu opla astra, drugi pobiegł za nim i zaczął 
pięściami uderzać w maskę samochodu. Po rozła
dowaniu swojej agresji, wrócił do lokalu dalej się 
bawić- relacjonuje st. sierż. Agnieszka Zaworska,

okręgowego w  O strow ie  W ie lko 
po lskim . 10-letni ch łop iec jadący 
fo rdem  zg iną ł na m ie jscu, a jego  
12-le tn ia  s ios tra  dozn a ła  o b ra 
żeń cia ła . K o b ie ta  p rzyzna ła  się 
d o  s taw ianych  z a rz u tó w  przez 

p roku ra tu rę .
A k t oskarżen ia  p ro ku ra tu ra  

sk ie row ała  d o  sądu 27 g rudn ia .
(era)

a tego drugiego u nas nie ma. (...) To był 
prezent dla policji. Panie wójcie, ile można 
je j dokładać? - pytała. - Nie widzę je j  tutaj. 
Jestem przeciwna! Gdzie ten nasz samo
chód, panie wójcie? Niech z nas nie robią  

durni. Przecież my to widzimy wszyscy.
W ójt skrytykował wystąpienie radnej. 

- To tak jakbyśmy koń iuś kup ili samochód 
i  byśmy go sprawdzali, gdzie on jeździ - 

stw ierdził.
(akf)

rzecznik prasowy Komendy Powiatowej Policji 
w Jarocinie. Właściciel uszkodzonego pojazdu 
o zdarzeniu poinformował policję. Poszkodo
wany 26-latek z gminy Żerków wskazał wandala 
mundurowym. 33-latek z gminy Jarocin spędził 
moc w policyjnym areszcie, a kiedy wytrzeźwiał, 
usłyszał zarzut uszkodzenia pojazdu. Zniszczył 
auto, bo zdenerwował się tym, że właściciel opla 
obraził jego kolegę.

33-latek przyznał się do zarzucanego czynu. 
Grozi mu do 5 lat pozbawienia wolności.

(era)

WIEŚCI
KRYMINALNE

Bez wypadków
i pijanych kierow ców

1 Bezpiecznie b y ło  na drogach pow ia 
tu  ja roc ińsk ieg o  w  św iąteczny weekend. 
P o lic ja  n ic  o d n o to w a ła  w ypadków , k o 
liz ji,  n ie za trzym a n o  ró w n ież  n ie trze ź 
w ych  u czes tn ików  ru c h u  d rogow ego . 
K ie ro w co m  we znak i d a ły  się ty lko  d z i
kie zw ierzęta. 26 g rudn ia  na kra jow ej 11 
p o m ię d zy  Ja ro c in e m  a C ic lczą  ja d ą cy  
n ieus ta lonym  po jazdem  p o trą c ił dzika. 
Z w ie rzę  p o z o s ta w io n o  na je z d n i.

D z ie ń  w cześn ie j w  W o li Książęce j 
k ie ru jąca  ren a u lt, aby u n ikn ą ć  zderze
n ia  z sarną, w jecha ła  d o  p rzyd rożnego  
row u . K ob ie c ie  n ic  się n ie  s ta ło .

Kolejne włamanie

w  Jarocinie

H Z łod z ie j w ła m a ł się d o  d o m u  je d n o 
rodzinnego na ul. W rzosowej w  Jarocinie.

- Podczas nieobecności dom ow n i
ków, n ieznany spraw ca podw aży! okno  
w kuchn i i  wszedł do wnętrza budynku  
- re la c jo n u je  st. sierż. A gn ieszka  Z a 
w o rska , rz e c z n ik  p ra s o w y  K o m e n d y  
P ow iatow ej P o lic ji w  Jarocin ie . Z łod z ie j 
zabra ł po rtfe l z dokum entam i, w  k tó rym  
nie by ło  pieniędzy. W łam an ia  dokonano 
21 g ru d n ia .

W  ty m  ro k u  na te re n ie  p o w ia tu  
o d n o to w a n o  ju ż  16 tego typ u  zdarzeń. 
O s ta tn io  w łam yw acze o b ra d o w a li dw a 
d o m y  na u l. M ik o ła jc z y k a  w  Ja roc in ie .

(e ra )

http://www.jarocinska.pl
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► RADNI ZMNIEJSZYLI DOTACJĘ DLA MCT

Promocja! Bo nikt by nie wiedział, 
że taka gmina istnieje

O  70 tys . z l ż e rko w scy  ra d n i 
z m n ie js z y li d o ta c ję  d la  M ic k ie w i
czow skiego  C e n tru m  T urys tyczne 
go na 2013 rok. Taki w n iosek z ło ży ł 
w  czasie dyskusji nad p rzysz ło rocz
nym  budżetem  A ndrze j S tachow iak, 
radny  z K om o rza . - Myślę, że skoro  
organizujemy Mistrzostwa Polski w  K o
larstw ie Górskim  i  w ram ach tej im pre
zy m ają  być dwa duże koncerty, które  
będą kosztowały ok. 100 tys. zł, to może 
ten trzec i koncert, k tó ry  tradycyjn ie  
chce organizować M CT, byśmy sobie 
podarow a li - a rgum en tow a ł S tacho
w iak. - N ie  wiem, czy reszta radnych  
m nie poprze. Chciałbym, żeby to było 
przegłosowane. Wydaje m i się, że z tych 
koncertów m oglibyśm y coś odpuścić, 
żeby gdzieś poszukać ja k ic h ś  rezerw. 
Bo siedzimy tu i  dyskutujemy, szukamy 
oszczędności, ale jeszcze nigdzie ich nie 
znaleźliśmy - d o d a ł radny.

- N ie  wiemy, co p o d  tym i 70 tys. z l 
się kryje. Może, ja k  pa n  E ke rt zd ra 
dzi nam  tajemnicę, to  a ku ra t będzie
m y „z a ”  - s tw ie rdz ił rad n y  Benedykt 
Bocian. - Sfyszeliśmy - w  planach są 
plenery, wystawy - odp ow ie dz ia ł m u 
S tachow iak . - Już sam nie nadąży
łem  zapisywać tego wszystkiego. A le  
nie wiem, czy a ku ra t te p lenery to je s t 
coś, z czego nasi m ieszkańcy tak  wiele 
korzystają. Myślę, że ty lko  określona  
grupa - zauważył.

W yd a tkó w  na p ro m o c ję  b ro n ił 
b u rm is trz  Jacek Jędraszczyk. - M y  
czasami nawet nie widzimy tych kwestii. 
W  niedzie lę by ł kabaret, k tó ry  śc ią 
g ną ł masę ludzi. Ju tro  je s t spotkanie  
z poetką, a k ilk a  d n i temu byłem na 
wystawie pop lenerow e j w  Poznaniu. 
Tam było wyraźnie napisane I I I  M ię 
dzynarodowy Plener M a la rsk i Żerków  

2012. Tę p rom ocję  - ja k  żadna inna  
gm ina , m am y za to, że o n i tu ta j są. 
Sprzedawajmy to„co jes t do sprzedania, 
czyli p iękno Szwajcarii Żerkow skie j - 

apelowa! bu rm is trz . - Jeśli n ie chcemy

k POWIAT

D roga na święta

Przebudow any odcinek drog i M ieszków - Żerków oddano do użytku tu ż przed św iętam i Bożego Narodzenia

P rze budow any odc in e k  d ro g i p o w ia to w e j 
M ie s z k ó w  - Ż e rkó w  z o s ta ł o fic ja ln ie  o d d an y  

d o  użytku , ^ re a lizo w a n ie  pierw szego e tapu in 
westycji - 4,5 km  kosztow a ło  3,5 m in  zł. Część

środków -1  m in  z ł pow ia t pozyskał z Narodowego 
P rog ram u P rzebudow y D ró g  L o ka lnych . W  re
a lizację zadania  zaangażow a ły się także gm ina  
Ż erków  - ok. 833 tys. z ł o raz gm ina  Ja roc in  - ok.

227 tys. zł. D o ło ż y ły  się jeszcze Jarocińskie L in ie  
A u tobusow e i „N e o ro l”  z C hrzana . W ykonaw cą 
by ła  f irm a  „S kanska” .

(ann)

KASPER EKERT
dyrektor
Mickiewiczowskiego 
Centrum 
Turystycznego 
w Żerkowie

Ja się podporządkuję decyzji radnych. 
Jeśli będzie taka wola, żeby nie or
ganizować koncertu, tak będzie. Nie 
mogę się jednak zgodzić z tym, że nie 
ma informacji o imprezach, które są 
przez nas organizowane. Są na stro
nach internetowych, są dostarczane 
do urzędu gminy. Stamtąd pracownicy 
przekazują je dalej do sołectw. Jeśli 
są to imprezy sakralne, informacje 
można znaleźć też przy kościołach. 
Może się zdarzyło, że coś nie do
tarto, ale generalnie informacje są. 
Jeśli chcielibyśmy to robić sami od 
początku do końca, to ktoś musiałby 
wsiąść w samochód i rozwieźć to od 
sołectwa do sołectwa. Oczywiście, 
jeżeli będzie taka wola rady, to tak 
będziemy robili. Była na przykład 
propozycja radnych, żeby biletować 
imprezy. Jesteśmy za, dlaczego nie. 
Będę się tylko upierał przy tym, żeby 
dzieci i młodzież z naszej gminy miały 
wejściówki za darmo.

? .............  *
• 0 ,45%  budżetu wydaje 
gmina Żerków na promocję (bez 
dotacji do MCT)

• 300  tys . z ł otacji dla 
Mickiewiczowskiego Centrum 
Turystycznego w Żerkowie zapi
sane zostało w  budżecie gminy 
Żerków na 2013 r.

• 350 tys. zł otacji dostało 
MCT w 2012 r.

I III— . ......X

koncertów, to niech dyrektor zrob i coś 
innego - zap roponow a ł.

Te argum enty nie p rzekonały je d 
nak Andrze ja  Stachowiaka. -Już drugi 
rok tu ta j siedzę i  tylko słyszę: promocja, 
prom ocja. Kolarze - prom ocja, p lener 
m ala rsk i - p rom ocja . Ja  nie mówię, 
że m am y z tego rezygnować. Tylko że- 
byśmy n ie  przesadzali. Chcemy dwa  
duże koncerty - ok, a le zrezygnujmy 
z trzeciego, bo uważam, że nas na to  
nie stać- s tw ie rdz ił radny z K om orza. 
-B o  z d rug ie j strony, je ś li mówimy, że 
potrzebny je s t samochód strażacki, to 
słyszymy, że nie m a kasy. A  ja k  p o ru 
szamy tem at p rom ocji, to  kasa m usi 
być. A  ja  tego nie widzę, bo M C T  cały 
czas idzie w  dołek - uzasadnił. Takiemu 
stw ie rdzen iu  stanow czo  zaprzeczył 
burm is trz  Jędraszczyk. -Panie Andrze

ju ,  tak nie można mówić. N ie możemy 
się uczulać na takie tematy. Promocja  
m usi być, bo n ik t by nie wiedział, że taka 
gm ina  w  ogóle istnieje - stw ierdził. Swój 
pog ląd na ten tem at przedstaw ił ró w 
nież radny Janusz Szóstek. -Pan mówi, 
panie  burm istrzu, spotkanie z poetką, 
wystawa w Poznaniu - ale na wsiach 
nie m a śladu in fo rm ac ji na ten temat. 
W  tych gablotach naprawdę n ic nie w isi
- trzeba je  skasować. O ni nie ruszą tyłka 
z miejsca, żeby kogoś poinform ować. 
K to  w iedzia ł, że je s t kabare t?  Może 
w  Żerkow ie jeszcze tak, ale  w  terenie?

- a rgum entow a ł Szóstek. - Oczywiście 
możemy się zam knąć i  n ie  ro b ić  n ic
- odpow iedzia ł m u  burm istrz . Szóstek 
tw ie rdz ił, że nie o to  chodzi. -M ów im y  
tyle razy, zwracamy na to uwagę i  nic. 
Choćby to, że nie ma inform acji, słyszał 
pan od nas, n ie wiem, ile razy. Bez skut
ku - podkreślił radny. - Może zaprosimy 
pana  dyrektora i  z n im  porozm awiamy
- zap roponow ał przewodniczący rady 
G rzegorz Andraszak. - Ale  po  co my 
m am y rozm awiać z dyrektorem. To je s t 
zbędna dyskusja. M y jesteśmy radnymi, 
a  nie pan  dyrektor, k tó ry  znowu będzie

nam  oczy m ydlił. Ja je d n a k  widzę, że 
my i  tak  nie możemy o niczym zdecy
dować- zauważył Stachowiak. Poparł 
go Janusz Szóstek. - Wszystko m am y  
w  tym projekcie budżetu napisane, ale 
ruszając obojętnie ja k ą  cyfrę, okazuje 
się, że ona je s t nie do podważenia. To 
po  co m y tu  siedzimy i  dyskutujemy?
- p y ta ł radny  z Ż e rn ik . - Ja szukam  

gdzieś tych pieniędzy które rada m usi 
znaleźć, bo takie je s t je j  zadanie. A  są 
one wydawane - nie powiem, że w  błoto - 
doda ł Stachowiak. -Ja  m am  prywatną  
f irm ę  - kon tynuow a ł. - Jeśli je s t dobry  
rok, to na prom ocję i  reklam ę po tra fię  
wydać 10%. A le  je ś li m am  słaby rok, to 
nie ma tego w  m oim  budżecie w  ogóle. 
Sorry - gospodarzę się z tego, co mam. 
A  my podobno  w  gm inie będziemy m ie li 
słabszy rok  i  słyszymy ciągle, że na nic  
nie m a pieniędzy. Więc ja  nie rozumiem
- p rzyznał.

-Ja  to przyjm uję - pow iedz ia ł b u r
m is trz  Jędraszczyk i zap roponow a ł:
- Przesuńmy z tego koncertu na sprawy’ 
inwestycyjne, na remonty w  MCT. In n y  
pom ys ł zg ło s ił G rzegorz Andraszak.
- Koncert kosztuje 50  tys. zł, a to je s t 
ju ż  na p rzyk ład  30%  p lacu  zabaw - za
sugerował.

W niosek radnego A nd rze ja  S ta 
chow iaka  o  zm niejszenie d o ta c ji d la  
M C T  nie zosta ł poddany  p od  g łoso 
w anie. - W ym ieniliśm y sobie poglądy. 
Są uwagi. A  budżet będzie głosowany 
na sesji - za kończy ł dyskusję p rze 
w odn iczący rady.

N a  sesji, k tó ra  odby ła  się tu ż  po 
św iętach Bożego N a rod ze n ia  radn i 
p rz y c h y li l i  się d o  p ro p o z y c ji „ o b 
c ięc ia ”  d o ta c ji d la  M C T . C e n tru m  
w  p rzysz łym  roku  dostan ie  z g m iny  
300 tys. z ł. N a to m ia s t 70 tys. z ł zo 
sta ło  przesunięte do  rezerw y celowej 
z przeznaczen iem  na rem o n t o g ro 
dzen ia  M C T .

A N N A  KO NIEC ZNA

a.kon ieczna@ jarac inska .p l

Przebudow a polegała na: 
poszerzen iu  i w ykonan iu  
n o w e j n a w ie rz c h n i, b u 
dow ie  ch o d n ików  w  Paw
ło w ic a c h ,  p rz e b u d o w ie  
c h o d n ik ó w  w  S tęg o szy  
i w  Ż e rk o w ie . P o n a d to  
w  Żerkowie powsta ły nowe 

m ie jsca posto jow e, nowe 
p rz e jś c ie  d la  p ie s z y c h  
i kana lizac ja  deszczow a. 
W  P aw łow icach  po ja w iły  
się 2 now e zatok i au tob u 
sowe w raz z azy lam i dla 
oczeku jących, a w  Stęgo
szy p la c  do  za w ra c a n ia  
autobusów . 

OMNHHHHMMHM

k JAROCIN

Gmina

da pow iatow i 

3 0 0  tys. 

w  zamian 

za 3 0 0  tys.
3 m in u ty  trw a ło  w z n o w io 

ne posiedzen ie  p ięćdzies ią te j 
sesji R ady M ie jsk ie j w  J a ro c i
nie. R a d n i je d n o g łośn ie  p o d 
ję l i  uchw a łę  o u d z ie le n iu  p o 
m ocy  finansow e j - 300 tys. z ł 
- p o w ia to w i ja ro c iń s k ie m u . 
P ien iądze  m a ją  być w yko rzy 
stane na u l. W o ln o śc i w  G o li;  
n ie , na k tó rą  p o w ia t s ta ra  się 
o d o fin a n so w a n ie  z N a ro d o 
w ego P ro g ra m u  P rzebudow y 
D ró g . Taką sam ą kw o tę  s ta 
ro s tw o  m a p rzekazać m ia s tu  
na u l. Ł u g i. - O d razu przystę
pu jem y do p racy nad wspólnym  
wnioskiem  - zapew n ił radnych  
b u rm is trz  S ta n is ła w  M a r tu -  
za lsk i.

(nba)

► POWIAT

Udziały 

w  spółce za 

dług szpitala

U d z ia ły  spó łk i Szp ita l Po
w ia tow y w  Jarocinie o  wartości 
386 tys. z ł p rze ją ł p o w ia t ja 
rociński. Jest to  rów now artość 
p o ło w y  d ługu , ja k i m a szp ita l 
wobec pow ia tu . Spółka zacią
gnę ła  go w  2010 r. w  w ysoko
ści 2 m in  130 tys. z ł na  ro z 
poczęcie swojej dz ia ła lnośc i. 
D o  tej p o ry  sp łaca ła  z a d łu 
żenie z odse tkam i, choć ju ż  
w  2011 r. ówczesny prezes To
masz Paczkowski w n ioskow a ł 
do  p o w ia tu  o um orzen ie  a lbo  
c h o c ia ż  o d ro c z e n ie  sp ła ty . 
W  tym  ro ku  zarząd  p o w ia tu  
zdecydow ał się na um orzen ie  
p o ło w y  z pozosta łe j d o  sp ła 
ty  kw o ty . W  za m ian  p rz e ją ł 
ud z ia ły  szpita la .

(ann)

• 327  ty s . zł
spó łka szp ita lna  ma 
jeszcze do sp ła ty  
p o w ia to w i w  2 0 1 3  r.

• 32  m in  583  ty s . z ł
w ynosi ka p ita ł 
zak ładow y spó łk i Szpita l 
P ow ia tow y w  Jarocin ie , 
po podw yższeniu  
o 3 8 6  tys. zł

• 1 ty s . z ł
w ynos i w artość 
nom ina lna  jednego 
udz ia łu  szp ita lne j spó łk i

w w w .jarocinska.p l
►  K A Ż D E G O  

D N IA  N O W E  
IN F O R M A C J E

http://www.jarocinska.pl
mailto:a.konieczna@jaracinska.pl
http://www.jarocinska.pl
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IN F O R M A C J E

B u rm is trz  Żerkow a Jacek Jędraszczyk (do radnych w  cza

sie dyskusji nad p ro jektem  przyszłorocznego budżetu)

„Te  u w a g i św ia d czą  o  tym , że to w a rzys tw o  n ie  śp i.

Na 2015 rok przy jm ow ane są zapisy 
pac jen tów  na p lanow ane przyjęcia do oddzia łu  o rtoped ii 
i trau m a to log ii ruchu w  ja roc ińsk im  szp ita lu , k tó rym  k ieruje 
Tomasz Rym er

> KOTLIN

Gmina uczy ludzi 
„n y g u s tw a "?

W  o p in ii kotlińskiego radnego Z d z i
sława W odniczaka gm ina uczy niektórych 
m ieszkańców lenistwa, dowożąc drewno 
osobom  potrzebującym .

Radny podz ie lił się sw oim i spostrze
żen iam i na jedne j z g rud n io w ych  sesji. 
Najpierw  podziękował w ó jtow i za wyczysz
czenie L ip ink i, a potem skrytykował sposób 
dostarczania m ieszkańcom gałęzi na opał.

Zdzisław Wodniczak rozumie, że samo
rząd dow ozi je j osobom  starszym, sam ot
nym  czy schorowanym . - Drzewo rosto 40  
czy 50 la t u kogośprzy polu i  tyle la t korzystało 
z tej ziemi, a na końcu gałęzie wozi się do 
nygusów, bo tak trzeba to uczciwie powiedzieć, 
bo widzę, do kogo jest wożone - m ów ił W od
niczak. Jego zdaniem obdarowywani przez 
gm inę sami pow inn i pojechać p o  gałęzie 
i do  tego uporządkować teren po wycince.
- la k i dobrobyt to je s t trochę przesada. To 

jest uczenie ludzi jeszcze większego nygustwa. 
Teraz nie zgodzę się, aby drzewo posadzili 
m i na granicy mojego po la  i  aby ono 50 la t 
korzystało z mojej dziatki, a na końcu gałęzie 
dostał ktoś za darmo, a ja  m am  następne 
50 la t 50 metrów na po lu  znów n ic nie m ieć
- kon tynuow a ł radny.

W ójt M iros ław  Paterczyk odpowiedział, 
że „gałęziów ka”  tra fia  do  osób po trzebu
jących, Ich  wykaz przygo tow a ł G m inny  
Ośrodek Pom ocy Społecznej w  K otlin ie . 
Według w łodarza podopieczni GO PS-u nie 
są w  stanie zorganizować i op łacić trans
portu. - Nie zubożejemy, jeżeli ten samochód 
podjedzie 300 czy 500 metrów. Myślę, że te 
osoby, które dostają tę gałęziówkę opalową, 
są osobami potrzebującymi, a nie tymi, które 
podszywają się p od  tzw. potrzeby i  uważam, 
że błędu nie popełniliśmy - s tw ierdził Pater

czyk. (era)

► JAROCIN

Zwolniona urzędniczka 
wróciła do pracy

Zgodnie  z w yrokiem  sądu Agnieszka 
Wardeńska, by ła  sekretarka poprzedn ie 
go b u rm is trza , przen ies iona  późn ie j do 
U rzędu S tanu C yw ilnego  w  Jaroc in ie , 
w ró c iła  do  pracy. Jak in fo rm u je  B iu ro  
P ro m o c ji G m in y  J a ro c in , z w o ln io n a  
p rzez b u rm is trz a  S ta n is ła w a  M a r tu -  
zalskiego w  m arcu urzędn iczka zosta ła  
p rzyw rócona  na wcześniej za jm ow ane 
stanow isko. N ie  w ia d o m o  jeszcze, czy 
gm ina  w yp łac i je j odszkodow anie . - N ie  
przesyłamy in fo rm acji do czasu, aż wyrok 
sądu nie zostanie przesłany do burm istrza  
- po in fo rm ow a ł Andrze j G ogulsk i z BPG 
Jarocin .

(nba)

W yb io rą  
now ego so łtysa

M ieszkańcy Tw ardow a w yb io rą  no 
wego sołtysa 17 stycznia - tak postanow ili 
radn i. O becny w ło d a rz  w io sk i M a r ia n  
Ż u rek  zrezygnow ał z pe łn ione j fu n kc ji 

ze w zg lędu na stan zd row ia .
Z eb ran ie  odbędz ie  się w  św ie tlicy  

w ie jskie j, początek o  godz. 17.00
(era)

> JAROCIN _______________________________________________________________________________________

Sesja ze światełkiem pokoju

t  NOWE MIASTO

O d przekazania światełka poko- wie Niepublicznego G im nazjum  im . nie. R adni i goście by li zachwyceni, przetrw a do końca sesji - apelował
ju  rozpoczęła się budżetow a sesja K ościuszki w ys taw ili w  ku luarach  N a  koniec wszyscy zaśpiewali kolę- przew odniczący rady Robert Kaź-
Rady M iejsldej w  Jarocinie. Ucznio- ra tusza  św iąteczne p rzeds taw ię - dę. - M am  nadzieję, że ta  atmosfera  m ierczak.

► JAROCIN

Nie m a wicedyrektora
M im o  og ło sze n ia  dw ó ch  konkursów , 

burm istrzow i Jarocina nie uda ło  się pozyskać 
n ikogo  na stanow isko  zastępcy dyrek to ra  
W ydz ia łu  G ospoda rk i K om una lne j i  In w e 
stycji U rzędu M ie jsk iego. N a  pierwsze p o 
stępowanie zg łos iła  się dw ójka kandydatów. 
Żaden nie spe łn ił w ym ogów , jak ie  staw iała 

kom isja. Jeden z kandyda tów  dos ta ł jednak 
pracę w  w ydzia le . Z a tru d n io n o  go na za
stępstwo. W  d ru g im  konkursie, k tó ry  odby ł

Za dwa lata nowa komenda policji

B udow ę now e j kom endy p o lic ji w  Ja
roc in ie  zap isano  w  p lan ie  inw estycy jnym  
m in is te rs tw a  spraw  w ew nętrznych  na la ta  
2013 -2 0 1 5 .

S ta ry  i n ie fu n k c jo n a ln y  bud yne k  ja 
roc ińsk ie j kom endy og lą d a li w icem in is te r 
spraw  w ew nętrznych  M ic h a ł D esku r o raz 
nadinsp. K rzysz to f Jarosz, w ie lkopo lsk i ko
m endant p o lic ji. - Budowa nowej siedziby dla  
KPP Jarocin  została zgłoszona do M S W ja ko  
inwestycja wchodząca w program  ministerstwa  
„Standaryzacja jednostek policyjnych ”  na la ta

się w  ub ieg łym  w  tygodn iu , zg łos iła  się ty lko  
jedna  osoba, k tó ra  swoich sił p róbow a ła  ju ż  
wcześniej. - Wypadła lepiej n iż za pierwszym  
razem, ale nie zdecydowaliśmy się je j  zaangażo
w ać- tłumaczy w iceburm istrz M iko ła j Kostka 
i zapow iada ko le jny konkurs w  styczniu.

Z -ca  dyrekto ra  m ia ł w  p rzyszłości zająć 
m iejsce dyrekto ra  P io tra  Banaszaka, k tó ry  
w  lis topadzie  z łoży ł w ypow iedzenie.

(nba)

2013 - 2015 - m ów i pod insp. A ndrze j B o ro - 
w iak, rzecznik p rasow y K W I’  w  Poznaniu. 
- Z  chw ilą  o trzym an ia  akcep tac ji p ro je k tu  
K om enda W ojewódzka P o lic ji w  Poznaniu  
przystąp i do p rzygotow ania  całego procesu  
inwestycji - dodaje  rzecznik. W  jego  o p in ii 
istnieje realna szansa, że do  końca 2015 roku 
ja roc ińscy  po lic ja n c i przeniosą się d o  nowej 

siedziby.
D zia łkę  pod budow ę siedziby przekazał 

p o lic ji dw a la ta  tem u poprzedn i starosta.
(era)

N iektórzy  

nauczyciele udają, 

że nie poznają 

przewodniczącego  

rady

- To jest problem  
dwóch, trzech, p ię 

c iu  nau czyc ie li - 
je ż e li ta k  m ożna  
o n ich  pow iedzieć
- tak p rzew odniczą
cy now om ie jsk ie j rady 
Janusz Jan ick i podsum ow a ł reakcje d o 
tyczące ujawnienia przez niego problem u 
przem ocy w  szkołach.

Podczas Janusz Jan ick i p rzyzna ł, że 
jego wypowiedź odnośnie szkół wywołała 
w iele komentarzy. - /  ta k i m iałem  cel - nie 
ukrywam  - aby pewien problem  poruszyć. 
Jestem zbudowany reakc ją  środow iska  
nauczycielskiego, znakom ite j większości 
tego środowiska. Prawdziwych nauczycieli, 
którzy wiedzą, że w każdej szkole, w m niej
szym lub większym zakresie, przemoc jest. 
Podziękowali m i, telefonicznie, osobiście, 
że temat poruszyłem - p rzyzna ł. Z apew 
n ił jednocześn ie , że to  nie b y ł a tak na 
jednego  nauczycie la , na je d n ą  szkołę, 
ty lko  zasygnalizow anie  p rob lem u  całej 
oświaty, nie ty lko w  gm inie Now e M iasto .
- Z  przykrością muszę powiedzieć, że k ilku  

na m ó j w idok odwraca się w  drugą stronę, 
przechodzi na drugą stronę ulicy bądź udaje, 
że m nie nie poznaje. Jeżeli twierdzą, że nie  

m a przemocy, w  tym momencie ja  bym się 
zastanowił, czy w dobrym  miejscu pracu ją
- do d a ł przewodniczący. P o in fo rm o w a ł,
że m a nadzieję, iż w  poszczególnych p la 
cówkach zostaną pod ję te  odpow iedn ie  

dz ia łan ia . (akf)

http://www.jarocinska.pl
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Stanisław  M artuzalski, burm istrz Jarocina
(na uroczystości przekazania nowych autobusów  JLA)

„Ż e b y  m ieszkańcy  k o rz y s ta li z  tych naszych now ych  

cacków . ”

strony maszynopisu ma opinia klubu radnych Ziemi Jarocińskiej 
na tem at projektu budżetu Jarocina na 2 0 1 3  rok. „D okum ent 
ten je s t odzw ierciedleniem  stylu i  ja kośc i zarządzania gm iną, 
ja k i mogliśmy obserwować przez ostatnie 12 m iesięcy”  - napisał 
Rajmund Banaszyński, przewodniczący klubu. (nba) N F O R M A C J E

JARACZEWO ► STAWKI OPŁAT ZA ŚMIECI UCHWALONE

D o  tak ie j zg o d no śc i da leko 
b y ło  jeszcze trz y  d n i wcześnie j. 
Podczas w spólnego posiedzenia 
kom isji toczyła się żyw io łow a dys
kusja  na tem at now ego poda tku  
śm ieciowego. Częściowo w yn ika
ło  to  z fak tu , że n iek tó rzy  rad n i 
kom p le tn ie  nie p rzyg o to w a li się 
d o  ob rad . In n a  spraw a, że p ro 
jek ty  uchwal, które o trzym ali, by ły  
nieaktualne, a jednego nie dosta li 
wcale. Powód? K ró tk o  przed p o 
siedzeniem  w ó jt i jego  zastępca 
dokona li k ilku  zm ian, w  tym  także 
wysokości stawek. N ie k tó rzy  by li 
z d e z o rie n to w a n i. P rzy  o p in io 
w a n iu  je d n e g o  z p ro je k tó w  od 
g ło su  w s trz y m a ło  się aż os iem  
osób.

C i radn i, k tó rzy  zada li sobie 
trud przeczytania ustawy oraz p ro 
je k tó w  uchw a ł, także m ie li liczne 
w ą tp liw ośc i. D o tyczy ły  m .in . sy
tu a c ji,  w  k tó re j k toś  n ie  będzie  
zapełniał w  ciągu miesiąca jednego 
ku b ła , a np. trzy. W ó jt p o in fo r 
m ow ał, że m ożna  pod jąć d o d a t
kow ą uchw ałę  i us ta lić  stosowne 
opłaty. - Wołałbym je d n a k  tego nie  
robić, bo dalej będziemy m ie li śmieci 
w rowach - a rgum entow ał D ariusz 
S trugała.

- N a jw ię kszym  p ro b le m e m  
w  okresie zimowym będzie popiół. 
Jak ktoś m a dom  jednorodzinny, to  
ten kube ł popio łem  zapełni w  dwa 
dn i. Trzeba to ja k o ś  uregulować, 
np. tak, że ja k  się kube ł zapełni, to  
mieszkaniec dzwoni i  przyjeżdżają
- z a p ro p o n o w a ł Tom asz T w a r
dow ski. - Nie p rzy j adą, to  nie je s t 
karetka czy straż pożarna - zaw y
rokow a ł w ó jt. -T o  co z tym zrobić?
- nie daw a ł za w ygraną  przew ód-

Bałagan na kom isji, 
na sesji w ó jt  z ru g a ł 
radnego  za populizm
J 6 z ł z a  s e g re g o w a n e  i 9 z ł z a  n ie s e g re g o w a n e  - ty le  z a p ła c i  k a ż d y  m ie sz k a n ie c  
g m in y  J a ra c z e w o  z a  o d b ió r  śm ie c i p o  w e jśc iu  w  życ ie  n o w y c h  p rz e p isó w . R a d n i  
p rz e d  św ię ta m i je d n o g ło ś n ie  u c h w a lili  m .in . r e g u la m in  u trz y m a n ia  c z y s to śc i n a  
te re n ie  g m in y  o r a z  s ta w k i o p ła t .

Edm und Kowalczyk chcial 
obniżenia staw ki za śmieci 
segregowane do 5 zl 
i jednocześnie podwyższenia  
o p ła ty  za niesegregowane  
do 10 zł

- Pan Kowalczyk je s t jed nym
z  radnych, k tó ry  zawsze  

p rzy  podatkach g łosi czysty 
popu lizm , niczym n iepoparte  
argum enty, w różen ie  z  fusów

- skom entow ał podczas sesji
w ó jt Dariusz Strugała

ILE  Z A  Ś M IE C I O D  M IE S Z K A Ń C A  W  G M IN IE  J A R A C Z E W O ?

6  Z ł  - segregowane odpady 9  Z ł  - niesegregowane odpady

N a 4 -o s o b o w ą  ro d zin ę  musi przypadać co najmniej 1 2 0 - l it ro w y  ku b e ł 

Odbiór śmieci będzie prowadzony raz w  m iesiącu

niczący ko m is ji ośw iaty. - Tomek, 
je s t tyle różnych sytuacji, a ja k  ktoś  
wrzuci gruz i  cegły? Ustawa je s t tak  
ułomna, że nie wymyślimy wszyst
kiego  w  jeden  dzień - s tw ie rd z ił 
D a riu sz  S trugała.

Z  p ro p o zyc ją  in n ych  stawek 
w ystąp ił E dm und  Kow alczyk. - Ja 
proponuję 5  i  10 zł, na to samo by 
wyszło finansowo, a większa m ob ili
zacja do segregowania by była - za
sugerował. Jego w niosek przepadł 
je d n a k  w  g łosow an iu .

P odsum ow ując obrady ko m i
sji, w ó jt zw ró c ił uwagę na fak t, że 
w  senacie trw a ją  prace nad lic z 
n ym i pop ra w ka m i us taw y śm ie
c io w e j. - Więc p rzeg łosu jm y ja k  

jest, a le z myślą, że w  styczniu i  tak  
będziemy pracow ać nad  zm ianam i 
tych uchwał - zw ró c ił się do  rad 
nych.

N a  s e s ji d y s k u s ji ju ż  n ie  
b y ło . P rz y ję to  p o p ra w kę  z g ło 
s z o n ą  p rz e z  R o m a n a  M a t u 
szaka. P rze w o d n iczą cy  k o m is ji 
budże tu -chc ia ł, by w  zabudow ie  
w ie lo ro d z in n e j b y ła  m o ż liw o ść  
p o s iadan ia  k u b ła  przez każdego 
w łaśc ic ie la  m ieszkan ia , zam iast 
w s p ó ln e g o  k o n te n e ra . S w o ją  
p ro pozyc ję  z pos iedzen ia  k o m i
s ji p o n o w ił E d m u n d  K ow a lczyk. 
R ów n ież tym  razem  zo s ta ła  o d 
rzucona , a d o d a tko w o  z rug a ł go 
w ó jt ,  nazyw a jąc  je g o  d z ia ła n ia  
„c z y s ty m  p o p u liz m e m ” . O s ta 
te czn ie  n a w e t ra d n y  z N o s k o 
w a  p o p a r ł s taw ki 6 z ł o raz 9 z ł 
i  u chw a ła  zosta ła  p rzy ję ta  je d n o 
g łośn ie .

PIOTR IG N ASIAK

p.ignas iak@ ja roc inska .p l

► KOTLIN

N a świetlice
i Święto Pom idora

> ŻERKÓW

Opłaty za śmieci po myśli radnych

■ Praw ie  105 tys. z ł chce pozyskać sa
m o rz ą d  K o t l in a  z P ro g ra m u  R o z w o ju  
O b sza rów  W ie jsk ich . W n io s k i z ło ż y ł za 
pośrednictw em  stowarzyszenia L id e r Z ie 
lone j W ie lkopo lsk i.

Pieniądze m ają być przeznaczone na re
m onty 4 świetlic wiejskich i prom ocję gminy. 
Najwięcej w ładze planują zdobyć na m oder
nizację sali w  Racendowie - 23.455,38 zł.

NA JAKIE ZADANIE G M IN A  PLANUJE POZYSKAĆ ŚRODKI

NAZWA ZADANIA CAŁKOWITY KOSZT WNIOSKOWANA
KWOTA

świetlica w Stawoszewie 31.962,82 zł 20.788,82 zł

świetlica w Kurcewie 31.951,18 zł 20.781,26 zł

świetlica w Racendowie 36.062,65 zł 23.455,38 zł

świetlica w Wilczy 27.612,86 zł 22.499,48 zł

O  21.963,95 z ł w n ioskow ano na orga
nizację „Ś w ię ta  P o m id o ra ” . Im preza  m a 

być podzie lona na dw ie części. W  pierwszej 
p od  nazw ą „P o m ido ro w e  czw a rtk i”  p la 
nowane je s t zo rgan izow an ie  w arszta tów  
- ja k  jeść sm acznie i zd ro w o . P ro m o c ja  
w a lo ró w  g m iny  m a się odbyć w  I I  etapie 
podczas im prezy - D z ień  K o tlin a  - Św ięto 

P om ido ra . (era)

ZAKRES PRAC

odnowienie elewacji budynku oraz 
modernizacja schodów wejściowych

odnowienie elewacji budynku, wykona
nie dwóch sanitariatów z przystosowa
niem do osób niepełnosprawnych

odnowienie elewacji budynku oraz 
wykonanie sufitu podwieszanego

odnowienie elewacji budynku 
i dodatkowo montaż nowych drzwi 
zewnętrznych

Żerkow scy rad n i u s ta lili s taw ki o p ła t za 

o d b ió r  śm ieci, k tó re  będą obow iązyw a ły  na 
terenie g m in y  od  lip ca  przyszłego roku.

M ieszkańcy, segregujący śm ieci będą p ła 
c ili 5,50 z ł miesięcznie od  osoby. N a tom iast ci, 
k tó rzy  n ie  segregują -1 0 ,5 0  zł. Są to  stawki, 
wcześniej zap roponow ane  przez radnych  na 
posiedzen iu  po łączonych  kom is ji.

K w o ty  zaproponow ane przez bu rm is trza  
Jacka  Jęd raszczyka  b y ły  znaczn ie  w yższe 
- o d p o w ie d n io  10 i 15 z ł. W  czasie sesji - 
p rzed  uch w a le n iem  osta teczne j w ysokośc i 
o p ła t, b u rm is trz  n ie  p ró b o w a ł naw et p rze 
konyw ać rady m ie jskie j o słuszności sw oich 
p ropozyc ji. C o  p raw da  w  pro jekcie  uchw a ły  
p o ja w iły  się jeszcze  inne  w ysokośc i - 6 z ł 
i 11 z ł,  a le  w  czasie  p o s ie d ze n ia  z o s ta ły  
skorygowane.

M ie szkań cy  g m in y  Ż e rkó w  będą  reg u 

lo w a li o p ła tę  co  dw a  m ies iące  - p ie rw szy  
te rm in  p ła tn o ś c i z o s ta ł w y z n a c z o n y  na 
15 s ierpnia. Jej wysokość zostanie  na liczona  
na podstaw ie  dek la rac ji składanej do  u rzędu (ann)

Stawki miesięcznych opłat za śmieci, które będą obowiązywały 
od 1 lipca 2013 r. na terenie gm iny Żerków

5 ,5 0  z ł od osoby dla mieszkańców segregujących śmieci 

1 0 ,5 0  z ł od osoby dla tych, którzy nie segregują

m iasta  i gm iny. C o  dw a m iesiące m ożna  też 
będzie dokonyw ać zm ian  w  deklaracji. K ażdy 
m ieszkaniec w  ram ach op ła ty  będzie m óg ł o d 
dać firm ie  w yw ozow ej d o w o ln ą  ilość  śm ieci. 
Będzie je d n a k  zob o w ią za ny  d o  pos iadan ia  
w ła sn ych  p o je m n ik ó w  na odpady . F irm a , 
k tó ra  będzie za jm ow ała  się o d b io re m  śm ieci 
od  m ieszkańców, zostanie w ybrana  w  drodze 

przetargu.
R a d n i za a kce p to w a li też z m ia n y  w  re 

g u la m in ie  u trz y m a n ia  czystośc i w  gm in ie . 
B u rm is trz  Jacek Jędraszczyk zobow iąza ł se
k re ta rz a  M ic h a ła  S urm ę d o  o p ra c o w a n ia  
b ro szu ry  in fo rm u ją c e j o  now ych  zasadach 
o b o w ią zu ją cych  w  gospodarce  śm iec iow e j 
na terenie g m iny  i dostarczenie je j d o  każdej 
posesji. - Będzie to  takie  abecadło, do którego 
w  każdej chw ili będzie można zajrzeć. Wszystkie 
zasady spisane czarno na białym , żeby nie było 
wątpliwości i  żeby ktoś nam  nie powiedział, że 
on tego czy tamtego nie w iedzia ł - uzasadn ia ł 
Jędraszczyk.

http://www.jarocinska.pl
mailto:p.ignasiak@jarocinska.pl


styczeń m arzec
ŻERKÓW, JAROCIN I NOW E MIASTO Wstrząsy 
sejsmiczne odczuli m ieszkańcy gmin Żerków, 

Jarocin i Now e M iasto. Z iem ia  za trzęs ła  się 
6  stycznia m iędzy godz. 1 6 .0 0  a 1 7 .0 0 . Wstrząsy 
o s ile  4  s topni w  12 -s topn iow e j ska li M ercallego 
trw a ły  kilka sekund. Były najsiln ie jsze w  kraju od 
2 0 0 4  r. Zano tow a ły  je  se jsm ografy w szystk ich  
s ta c ji w  Polsce i n ie k tó rych  w  Europ ie . N a j
m ocn ie j z iem ia zatrzęsła się w  g m in ie  Żerków, 

szczególnie w  oko licach  Lgowa.
Dla naukow ców  z Ins ty tu tu  G eofizyki i Se jsm o
g ra fii PAN trzęsien ie  z iem i na naszym  teren ie  
było w ie lk im  zaskoczeniem . N ie p o tra fili w y t łu 
m aczyć przyczyn tego z jaw iska .

JAROCIN Rządy w  Jarocinie przejął Stanisław  
M artuzalski. Z g le jte m  od p rem ie ra  zas ia d a ł 
w  fo te lu  bu rm is trza  Jarocina jako  pe łn iący obo
w iązk i. „N ie  przyszedłem  się m ścić”  - zastrzegał 
w  w yw iadz ie  dla „G azety Ja roc ińsk ie j” . Na po
czątek w ym ie n ia ł zam k i w  urzędzie i z a tru d n ił 
na doradcę w spóln iczkę żony. Stanow isko strac ił 
d ługo le tn i prezes w odoc iągów  i dzia łacz Z iem i 
Ja roc ińsk ie j Jerzy W olski.

KOTLIN Proboszcz z Twardowa (gmina Kotlin) 
odm ów ił rodzinie zm arłe j 8 1 -letn ie j kobiety  
wprowadzenia trum ny do kościoła. Parafianka 
m ia ła  nie w p ła c ić  o fia ry  na rem on t św ią tyn i. 
Żałobn icy na mszę pogrzebową jecha li do Lutyni 

(gm ina Dobrzyca).

SPO RT Tomasz M azurkiew icz został trenerem  
Jaroty. Z as tą p ił na tym  s tanow isku  Czesława 
O wczarka, k tó ry  po ponad p ięciu  la tach zrezy
gnow a ł z pracy w  Jarocin ie. Przygoda M azurk ie
w icza z Jaro tą  nie trw a ła  zbyt d ługo. Pod koniec 
kw ie tn ia  „z m ie n ił”  go Janusz N iedźw iedź.

lu ty

JAROCIN Odbyły się przyśpieszone wybory  
burm istrza. G łosow anie  poprzedziła  ostra kam 
pania w yborcza. Kandydaci - Robert Kaźm ier- 
czak, M iko ła j Kostka i S ta n is ła w  M artuza lsk i 
- w a lczy li n ie ty lko  na argum enty. Spór Roberta 
Kaźm ierczaka i M ikoła ja Kostki rozstrzygnął sąd. 
„G azeta” zorgan izow ała  debatę w yborczą, która 
po raz p ie rw szy w  h is to rii była transm itow ana  
za pośredn ic tw em  porta lu  ja ro c in s k a .p l.

P ierwszą tu rę  w yb o ró w  w yg ra ł Robert Kaź- 
m ierczak, k tó ry  byt lepszy o 5  g łosów  od S ta
n is ław a M artuza lsk iego . W  n iedzie lę  2 6  lutego 
m ieszkańcy gm iny  pos taw ili na M artuza lskiego, 
k tó ry dosta ł 7 .3 8 1  głosów. Frekwencja sięgnęła 
4 0  procent.

Robert
Kaźmierczak

\  Stanisław  
t M artuzalski

JAROCIN Burmistrz Jarocina rozpoczął rządze
nie od powołania zastępców - M ikołaja Kostki 
i Hanny Szatkowskiej. Ekipa nowego burm istrza 
je s t droższa od jego poprzedn ików .

PO W IAT Kolejna Akcja Wesołych Ogrodników
odbyła  się 2 5  m arca. B lisko 2 0 0  w o lon ta riuszy 
Fundacji „O gród M arzeń" zb ie ra ło  p ien iądze na 
leczen ie  i re h a b ilita c ję  dz iec i z te renu  Z iem i 
Ja roc ińsk ie j. Do puszek w rzu con o  1 9 .7 1 5  z ł 
i 6 0  groszy.

ŻERKÓ W  Trwała budowa kanalizacji w  Chrza

nie. R oboty podz ie lono  na dw a  etapy. Jeden 
zosta ł w ykonany w  tym  roku, a d rug i ma być 
zakończony w  czerw cu 2 0 1 3  r. Do sieci będą 
przyłączone 1 3 2  posesje. W ykonaw cą jes t firm a 
Fur Bud z Żerkowa

N O W E M IASTO  M ieszkańcy Boguszyna pro
testowali przeciwko powstaniu kolejnej ferm y  
drobiu w  pobliżu ich domów. M ie li pretensje do 

w ó jta , że nie zapy ta ł ich o zdanie . Pod petyc ją  
zebra li 1 3 0  podpisów .

JARACZEW O Radni zdecydowali o połączeniu  
szkoły podstawowej w  Goli i g im nazjum  w  Ja
raczew ie . N ow a p lacó w ka  o fic ja ln ie  zaczę ła  
fu n k c jo n o w a ć  1 w rześn ia . D yrekto rem  zos ta ł 
Ja ros ław  Podków ka, k tó ry  do tychczas rządz ił 
g im n a z ju m . Na zastępcę  w y b ra ł b y łą  sze fo 
w ą  go lsk ie j pods taw ów k i, Helenę Jakrzew ską. 
U czn iow ie  różn icy  n ie  w id z ą  - n a jm ło d s i na
da l chodzą  do G o li, a g im n a z ja liś c i uczą  się 
w  Jaraczew ie . Pom ysłodaw cą zm ian  b y ł Jerzy 
Jakubow sk i, d y rek to r GZEAS-u. M o tyw o w a ł to  
w zg lędam i ekonom icznym i i o rgan izacy jnym i.

KOŚCIÓŁ 4 0  nowych kanoników  i prałatów  

otrzym ało w  kurii d iecezjalnej w  Kaliszu z rąk 
księdza biskupa Stanisława Napierały dekrety  
nom inacyjne. U roczystość odby ła  s ię  na trzy  
d n i p rzed  2 0 .  ro czn icą  e ryg o w a n ia  d ie ce z ji 
k a lis k ie j. W  g ron ie  w y ró żn ion ych  zna leź li się 
ksiądz Andrze j P iła t - proboszcz para fii M atk i 
Bożej Fatim skie j w  Jarocin ie  (kanon ik  honorow y 
Kapitu ły Kolegiackiej w  Kaliszu) i ksiądz Krzysztof 
G abryelczyk - duszpasterz parafii św. Aposto łów  
Piotra i Pawła w  Tw ardow ie  (kanon ik  honorow y 
K ap itu ły  K onka tedra lne j w  O strow ie  W lkp .).

Kalendarium

kw iec ień
JAROCIN Ruchy kadrowe w  Urzędzie Miejskim  
w  Jarocinie. Stanow isko strac ił d ługo le tn i sekre
ta rz  gm iny  M ariusz Gryska. Z urzędem  żegna 
się też k ilku  szefów referatów , nie p rzypadk iem  
należą do opozycyjnej w obec bu rm is trza  Z iem i 
Jaroc ińsk ie j. Przewodniczący rady m ie jskie j Ro
bert Kaźm ierczak sk ry tykow a ł dzia łan ia  nowego 
b u rm is trza . Tymczasem scenariusz b y ł n iem al 
iden tyczny ja k  10  la t w cześn ie j, k iedy w ybory  
w yg ra ł A dam  Paw lick i, a jego zastępcą zosta ł 
dzis ie jszy przew odniczący rady m ie jsk ie j.

KOTLIN Przestał funkcjonować Zespół Obsługi 
Placówek Oświatowych w  gminie. W  jego m ie j
sce powołano Referat Księgow o-Adm inistracyjny 
Spraw  Oświaty.

SPORT Patrycja A dam kiewicz (B iałe Tygrysy 
PW iK Jarocin) w ystartowała w  Mistrzostwach  
Świata Juniorów w  Taekwondo W TF, które od 

były się w  eg ipsk im  Szarm  el-Szejk.
Joanna Polerowicz w yw alczyła srebrny medal 
Mistrzostw Polski Juniorek w  Judo. Piąte m iejsce 
zaję ła druga z podop iecznych  Jacka Tomczaka 
- A leksandra G rygiel.

ŻER K Ó W  Naczelny Sąd Adm inistracyjny pod
trzym ał decyzję sądu niższej instancji o unie
ważnieniu konkursu na dyrektora Szkoły Podsta
wowej w  Dobieszczyźnie. Tym sam ym  przyznał 
rację byłej szefowej p laców ki Barbarze N aw roc
k ie j. Zosta ła  ona w ye lim in o w a n a  z konkursu  
w  2 0 1 1  r., k iedy kom isja  s tw ie rdz iła  b raki w  je j 
dokum entac ji. Nawrocka uważała, że nie są one 

zaw in ione  przez n ią, ty lko  w yn iknę ły  z błędu 
w  og łoszeniu o konkursie, d la tego oddała 

spraw ę do sądu. B u rm is trz  Jacek Jędrasz- 
czyk pow ierzył stanow isko dyrektora szkoły 
D anucie  W ilak .

POWIAT Zmiany w  radzie nadzorczej i zarządzie 
spółki Szpital Powiatowy w  Jarocinie. Od maja 
do czerwca w  spółce szpitalnej dokonano czterech 
zm ian w  radzie nadzorczej i zarządzie. N ajp ierw  
m iejsce M ichała  W ojczaka i Henryka Szymczaka 
w  radzie nadzorczej za ję li Katarzyna Dudziak, 
była prezes JTBS-u i Grzegorz Czerw iński, praw
n ik  z Poznania. N ieco późnie j rezygnację złożył 
p rzew o d n iczą cy  Janusz W o jtcza k . Po dw óch 
dn iach  odeszli rów nież - D udziak i Czerw iński. 
Zarząd pow ia tu  pow o ła ł na ich m ie jsce Teresę 
Juszczyńską, p raw n ika  z Poznania - jako  prze
w odn iczącą  oraz członków : Andrzeja Silińskiego 
- prezesa ja roc ińsk ie j spó łk i D robud i Mariusza 
N ow aka - sam orządow ca z O strowa W lkp .
W  m iędzyczasie  z fu n k c ji w iceprezesa zrezy
gnow a ła  Adela G rala -K a łużna . Na je j m iejsce 
pow o łany zosta ł Tom asz Rymer, o rdyna to r ja 
roc ińsk ie j o rtoped ii. Na początku czerwca sta
now isko  s trac ił prezes Tomasz Paczkowski, co 
pociągnę ło  za sobą rezygnację Rymera. Zarząd 
pow ia tu  pow o ła ł tym czasow y zarząd - Mariusza 
Krasickiego jako  prezesa i Jarosława Juskę, jako 
jego zastępcę. Na początku sierpnia - po roz
strzygn ięc iu  konkursu - prezesem spó łk i został 
M arcin  Jantas, by ły  szef gm inne j spó łk i Jarocin 
Sport. Jedną z jego p ierwszych decyzji stanow iło 
pow o łan ie  na k ie row nika  m edycznego szpitala 

Tomasza Rym era.

SPORT W  Żerkowie odbył się wyścig Pucharu 
Polski w  Kolarstwie Górskim.

czerw iec
JAROCIN Rada Miejska w  Jarocinie na wniosek i 
burmistrza odwołała z funkcji skarbnika Michała 
Żabińskiego. U rzędn ik w ygra ł konkurs i został 
szefem w ydzia łu ośw iaty Starostwa Powiatowego I 

w  Jarocin ie .
W ładze miasta ujawniły całkowite zadłużenie 

gminy i spółek komunalnych. Do spłacenia jest 
1 2 7  m in  z ł. B u rm is trz  zab lokow a ł p lanowaną 
p ryw a tyza c ję  spó łek , a fin a n se  g m inn e  były 
ratow ane  z em is ji 1 5  m in  z ł ob ligac ji.

1 2 7 m l n  z ł
całkowite zadłużenie gminy Jarocin i spółek 

komunalnych

SPO RT W  Polsce Euro 2 0 1 2 . W  Ja ro c in ie  pO' 
w s ta ła  „s tre fa  k ib ica  . Pierwszy m ecz oglądał0 
ta m  ponad 1 .0 0 0  osób. Były em ocje  i doping- 
K iedy Polska odpad ła  z tu rn ie ju , w  porywach 
w  stre fie  mecze obserw ow ało  k ilkanaście  osóL>-

W eron ika  G rzegorek zosta ła m is trz y n ią  Polsk' 
ju n io re k  w  tae kw o nd o . Brązowy m edal wywal' 
czy ł Sebastian Brugger (oboje UKS Taekwond3 

Jarocin ).

A le ksa n d ra  G ryg ie l (IP P O N  Ja ro c in ) zosta ł3 
m is trz y n ią  P o lsk i m ło dz ieżo w có w  i seniorek 

w  sum o.

KOŚCIÓŁ Po 15  la tach  nastąp iła  zm iana w  P3' 
ra fii św. A n ton iego  Padewskiego w  Jarocin ie  
O jc iec  M arek Janus, k tó ry  od 1 9 9 7  roku  b /
ra fii sw. ■ M«cw5Kiego w  Jarocini*5’
Ojciec M arek Janus, który od 1 9 9 7  roku b / 
proboszczem, został skierowany na Hel. Zorg3' 
n izow ana z in ic ja tyw y  parafian akcja  zbierani3 
podp isów  za n ieodw o ływ aniem  fran c iszka n ie  
nie odn iosła  zam ierzonego sku tku . N ow ym  pi'3' 
Hr«r-?r7arTI 7 0 S ta t  o jc ie c  Jofil Knlzr»ł+
nie odn iosła  zam ie izunego sku tku . N ow ym  p f 
boszczem został o jciec Joel Kokott. O jciec Man 
by ł rów n ież  kape lanem  ja roc ińsk ie j jednost 
w o jskow e j. Na tym  stanow isku  zastąp ił go p°' 
now n ie  ksiądz p p łk  Krzysztof Górski ze Śrem11 
F ilip in  w  la ta ch  1 9 9 2 -2 0 0 0  b y ł p ie rw szy1”

jarocinska.pl
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lAROCIN Ruszyła s tre fa  p ła tnego  posto ju .

V p ie rw szym  m ies iącu  k ie row cy  za p ła c ili za 
larkowanie ponad 3 5  tys. z ł. Po raz p ierw szy 
•d daw na w  m feście można było  zostaw ić  sa- 
nochód bez szukan ia  w olnego m ie jsca.

UJLTURA W  Ja ro c in ie  o d b y ł s ię  ko le jn y  fe - 
liw a l. „G azeta ” napisała.- „ Im p re z a  odn ios ła  
wkces frekw ency jny , lu d z i z  p e w nośc ią  by ło  
iię ce j n iż  z a p o w ia d a li o rgan iza to rzy . P rzed  
ceną baw ito  s ię  k ilk a  poko leń . Coraz w ię ce j 
a fe s tiw a lu  je s t  rodz in  z  dz ie ćm i. N ie k tó rzy  
Orzekają, że fe s tiw a l s ta f s ię  p ik n ik ie m  bez  
laczen ia  d la  m uzyczn e j sceny w Polsce, in n i 
sierdzą, że w spania ła , radosna a tm osfe ra  je s t  
ie lk im  a tu te m  fe s t iw a lu ."

Po r t  R ep rezen tan tk i B ia łych  Tygrysów  Ja- 

•cin - P a tryc ja  A d a m k ie w icz  i A nna  Z baw iona  
ywalczyły złote m edale Ogólnopolskiej O lim pia-
1 M łodzieży w  Taekwondo w  w a lce  spo rtow e j.

■lita Jagodz ińska  w yw a lczy ła  b rązow y m edal 
gólnopolskie j O lim p ia d y  M łodz ieży  w  Kolar- 
v*ie T orow ym . Zaw odn iczka  V ic to rii Jaroc in  
■jęła trzec ie  m ie jsce w  sp rinc ie .

d o lin a  K on ieczka  z U K S -u  P rze ła j Ż e rków  

^W alczyła b rązow y m eda l w  b iegu na 4 0 0  m 
*ez p ło tk i podczas O gólnopo lsk ie j O lim p iady  
Odzieży w  Lekkie j A tle tyce.

&ŚCIÓŁ B iskup  E dw ard  Jan iak  zosta ł m iano- 

any 2 1  lip ca  przez pap ieża  B enedykta  XVI 
d yn a riu sze m  d ie c e z ji k a lis k ie j.  H ie ra rch a  
“Przednio p e łn ił posługę  b iskupa  p o m o c n i
c o  a rc h id ie c e z ji w ro c ła w s k ie j. U ro czys ty  
8fes, czyli w p row adzen ie  na urząd, o dby ł się
2 września w  katedrze św. M iko ła ja  w  Kaliszu. 

aniak za s tą p ił b iskupa S tan is ław a N apiera łę , 
róry by ł p ie rw szym  o rdynariuszem  pow sta łe j 
' 1 9 9 2  roku d iecezji ka lisk ie j.

sierp ień

POW IAT Rozpoczęła się przebudowa w iaduk tów  
na u l. P o w s ta ń có w  W lk p . w  Ja ro c in ie . N a j
w iększa pow ia tow a  inw estyc ja  drogow a m ia ła  
zakończyć się w  2 0 1 2  r. Ze w zg lędu na n ieujęte 
w  dokum en tac ji kab le  i inne insta lac je , roboty 
o p ó ź n iły  s ię  o co n a jm n ie j c z te ry  m ie s ią ce . 
Zak ładany koszt prac to  ok. 12  m in  z ł. Pow iat 
pozyskał na to  zadanie  6 ,2  m in  z ł do finanso
w an ia  z m in is te rs tw a  in frastruktury. Swój udzia ł 
w  w ysokości 1 ,6  m in  z ł zadek la row a ła  rów nież 
gm ina  Jarocin . Reszta p ien iędzy ma pochodzić 
z budżetu pow ia tu .

JA R O C IN  M a lu tk a  M eys i - su czka  y o rka  - 
p rzyszła  2 1  s ie rpn ia  na św ia t. W ażyła za ledw ie  
4 5  gram ów , m ia ła  oko ło  2  cm  d ługości i była 
na jm n ie jszym  psem na św iec ie . Dla je j w ła śc i
c ie lk i A nny Pohl b y ł to  ba rdzo  w ycze rpu ją cy  
czas, pon iew aż szczeniaka trzeba było ka rm ić  
co pó ł godziny. W eterynarze by li p rzekonani, że 
zdechnie. Tymczasem M eysi ma się dobrze, jes t 
zd row a i bardzo energ iczna.

N O W E M IASTO  Po b u rz liw y c h  ob radach  no- 
w o m ie jska  rada ug ię ła  się pod p rośbam i ro ln i
ków  dz ie rża w iących  z iem ię  w  K lęce . Na sesję 
przyszli przedstaw icie le dzierżawców - W aldem ar 
M ich a la k , S ta n is ła w  S zu lc i M a łgo rza ta  M a- 
tuszczak. W  trakc ie  bu rz liw e j dyskus ji pod ję to  
decyzję o przerw ie  w  posiedzeniu. W  w iększych 
i m nie jszych grupach  odbyw a ły  się konsu ltac je, 
us ta len ia , w ym iana  kon tra rgum en tów . Ju liusz  
Tw ardow ski p rzedstaw ił w yp racow any kom pro
m is - um owa dzierżaw y na 3 5  m iesięcy i rocznie 
5 0 0  z ł czynszu od hektara. Ostatecznie przyjęto 
uchw ałę na zawarcie przez w ó jta  kolejnej um ow y 
z dotychczasowym i dzierżawcam i 4 4  ha na okres 
3  la t. O stateczną kw otę  czynszu usta li w ó jt.

JARACZEW O  O lga K aczm arek w ró c iła  na s ta 
now isko  sekre ta rza  gm iny. Zrezygnow ała z te j 
fu n kc ji w  paździe rn iku  2 0 1 1  roku. W  styczn iu  
w ó jt og łos ił konkurs na to  stanow isko. Zgłos ił się 
jeden chętny, a le z łoży ł n iekom p le tne  podanie  
- n ie za łączy ł m .in . kw estionariusza  osobow e
go. W  ko le jnym  naborze, kandyda tów  nie było 
wcale. Z ogłoszeniem trzeciego konkursu w ó jt się 
w s trzym a ł. O bow iązki sekretarza pe łn iła  w  tym  
czasie Irena M asztalerz. S tanow isko pozostawa
ło  n ieobsadzone aż do po łow y sie rpn ia , k iedy 
n ieoczekiw anie sekretarzem  została ponow nie... 

Olga Kaczm arek.

SPORT R ep rezen tan tk i B ia łych  Tygrysów  Ja 
roc in  - P a tryc ja  A d a m k ie w icz  i A nna Z b a w io 
na w y w a lc z y ły  z ło te  m ed a le  O g ó ln o p o lsk ie j 
O lim p ia d y  M ło dz ieży  w  T aekw ondo w  w a lce  
sp o rto w e j.

w rzes ień
K O T L IN  O ko ło  2  ty s ię c y  osób  b a w iło  s ię  w e  

w rz e ś n iu  na D n iu  K o tlin a  i Ś w ię c ie  P o m id o 
r a .  P ie rw szy D zień K o tlin a  i Ś w ię to  P om idora  

c ie szy ły  s ię  dużym  za in te re so w a n ie m  m iesz
kańców  gm iny, którzy liczn ie  przybyli na boisko 
przy szkole podstaw ow e j. Zorgan izow ano m .in . 
konku rsy  na na jw iększego  i n a jd z iw n ie jsze g o  
po m id o ra .

JA R O C IN  W  S zko le  P o d s ta w o w e j n r 2  w  Ja 
ro c in ie  o d b y ła  s ie  O g ó ln op o lska  In a u g u ra c ja  
Roku Szkolnego. W  trakc ie  uroczystości uczn io
w ie  p ra co w a li z w yko rzys ta n ie m  na jnow szych  
te c h n o lo g ii.  W  J a ro c in ie  p o ja w ili s ię  gośc ie  
z M in is te rs tw a  E dukac ji N a rodow e j z  m in is te r 
K rys tyn ą  S zu m ila s  na czele.

SPO RT D ru żyna  M K S  T auron  D ą b ro w a  G ór
n icza  z w y c ię ż y ła  w  IX T u rn ie ju  P iłk i S ia tk o 
w e j o P u c h a r B u rm is trz a  J a ro c in a . O prócz 
d ą b ro w ia n e k  w  za w o d a ch  w z ię ły  u d z ia ł także  
M uszyn ia n ka  M uszyna , BKS A lu p ro f B ie lsko - 
B ia ła  i Pałac B ydgoszcz.

Z b ig n ie w  S m ó łka  z a s tą p ił Janusza  N ie d ź w ie 
dz ia  na s ta n o w isku  p ie rw szego  tren e ra  Jaro ty.
D ru g im  tre n e re m  i d y re k to re m  s p o rto w y m  
z o s ta ł M ac ie j D o la ta .

Od porażki 1 :3  z L ibero  P leszew rozpoczę ły ja 
roc ińsk ie  s ia tka rk i w ystępy w  sw ym  d e b iu ta n c 
k im  sezon ie  w  rozg ryw ka ch  I I I  lig i B K o b ie t.

K O Ś C IÓ Ł N o w y  re k to r  s e m in a r iu m . P ocho
d zą cy  z C h w a ło w a  (g m in a  Ż e rk ó w ) ks ią d z  

k a n o n ik  pro f. d r  hab . Jan G rzeszczak zo s ta ł 
m ia n o w a n y  przez now ego b isku p a  ka lisk iego  
Edw arda Jan iaka  rek to rem  W yższego S em ina 
r iu m  D uchow nego  w  K a liszu . Funkc ję  będzie  
p e łn ił p ięć  la t. C z te rd z ie s to p ię c io le tn i kap łan  
św ię c e n ia  p rz y ją ł 2 0  la t te m u  i n a le ża ł do 
pierw szego roczn ika, k tó ry  o trzym a ł sakram en t 
po u tw o rz e n iu  d ie ce z ji k a lis k ie j. W  k a lis k im  

s e m in a r iu m , z k tó ry m  zw ią za n y  je s t od 1 9 9 8  
roku , p ro w a d z ił za jęc ia  m .in . z h is to r ii f i lo z o 
f i i ,  m e ta fiz y k i i e ty k i. N o m in a c ję  na p ro fesora  
nadzw ycza jnego  o trz y m a ł rok te m u , w e  w rz e 
śn iu  2 0 1 1  roku .

p aźd ziern ik

M E D IA  A leksand ra  P ila rczyk  zosta ła  no w ym  
redak to rem  nacze lnym  „G aze ty  J a ro c iń sk ie j” .
Zastąp iła  na tym  s tanow isku  Piotra P iotrow icza, 
k tó ry  sze fow a ł tygodn ikow i od ponad dz ie w ię t
nastu lat.

JAR O C IN  W  m ieście  pow sta je  15  osiedle - Po
lna, u tw orzone  z części C iśw icy  i b loków  przy 
os. R zeczypospolite j.

Na w o ka n d ę  w ró c iła  sp raw a  dr. Janusza  
W o jtc z a k a , po tym  ja k  k a lis k i sąd okręgow y 
u c h y lił w y ro k  um arza jący, k tó ry  jednocześn ie  
un ie w in n ia ł byłego radnego. Podobnie ja k  w cze
śn ie j, p roku ra tu ra  zarzuca p rzeds ięb io rcy  w y 
łudzen ie  d o p ła t agency jnych  na z iem ię , k tó rą  
ro ln ik  w cześn ie j sp rzeda ł gm in ie . W o jtczak nie 
przyzna je  się do w iny. Proces trw a .

SPORT Drużyna Zespołu Szkół n r 5  w  Jarocinie, 
prowadzona przez Sławomira Udzika, zajęła drugie 
miejsce w  finale III Ogólnopolskiego Turnieju Orlika 
o Puchar Prem iera Donalda Tuska, największej 
im prezy piłkarskiej dla dzieci w  Europie.

P O W IA T N ieudana  próba o d w o ła n ia  s ta ros ty  
M iko ła ja  Szym czaka.
W  s ie rpn iu  grupa radnych pow ia tow ych  z k lubu  
Z iem ia  Jarocińska na czele z Jaros ław em  Łuka- 
s iew iczem  i Jerzym  W olsk im  w ystosowała lis t do 
sta rosty M iko ła ja  Szym czaka (w yw odzącego się 
z Z iem i Ja roc ińsk ie j), w  k tó rym  w zyw a li go do 
rezygnacji ze s tanow iska . Podstaw ow e zarzuty, 
ja k ie  postaw iono  staroście  to : n ie p ra w id ło w o 
ści przy zakup ie  - na potrzeby D om u Pomocy 
S po łe czn e j -  n ie ru c h o m o ś c i w  K o tlin ie  o raz 
b ra k  k o n tro li nad fu n k c jo n o w a n ie m  S zp ita la  
P ow ia tow ego w  Jarocin ie . Po n iezastosow aniu  
się s ta rosty do apelu radnych  o rezygnację, na 
początku października sprawa trafiła  na sesję rady 
pow ia tu . G łosam i pow ia tow e j opozycji M iko ła j 
Szym czak pozosta ł na s tanow isku  (9  radnych 
Z iem i Jaroc ińsk ie j zag łosow a ło  za odw o łan iem , 
1 0  innych było p rzeciw ).

lis topad

JAR O C IN  P p łk  M arian  B o ro w ia k , po ponad 4  
la ta c h , od sze d ł ze s ta n o w iska  d o w ó d cy  16 .
Jarocińskiego Bata lionu  R em ontu Lotn isk. N o
w ym  szefem jednostk i został pp łk  Andrzej Galan.

O tw a rto  na jd łuższą ścieżkę row erow ą - z M iesz
kowa przez C ielczę do Jarocina, w zd łu ż  drogi 
k ra jow ej nr 1 1 . - Ta śc ieżka  sym bo liczn ie  p ro 
w adz i w  s tronę  cm en ta rza . A le  pow sta ła  też po  
to, byśm y ja k  n a jp ó ź n ie j tam  t r a f i l i  - podkreś lił 
ks. Eugeniusz Kiszka, proboszcz m ieszkow skie j 
parafii. Budowa ponad 6  km  odcinka kosztowała 
p raw ie  2 ,5  m in  zł.

JARACZEW O B udynek przedszkola w  Jaracze
w ie  p rzeszed ł m e ta m o rfo zę . N ow a e lew ac ja  
zew nętrzna, system  ogrzew ania, w yg ipsow ane 
i odm alow ane ściany, w ym ien ione  podłogi - to  
wszystko w ykonano w  ciągu kilku  miesięcy. Do
da tkow o zam ontow ano ko lektory słoneczne na 
dachu, a także czytn ik  lin ii papilarnych przy w e j
śc iu . W szystkie  prace poch łonę ły  6 4 0  tys . zł. 
U roczyste o tw a rc ie  nastąp iło  2 3  lis topada. Na 
ko le jn e  la ta  u rzę d n icy  p la n u ją  te rm o m o d e r- 
n iza c je  b ib lio te k i p u b lic z n e j o raz G m innego  
Ośrodka Kultury.

K O Ś C IÓ Ł  W s p ó ln o ta  Z g ro m a d z e n ia  S ió s tr  

św . E lż b ie ty  na u ro c z y s te j m szy  św . w  n ie 
d z ie lę  1 8  lis to p a d a  ś w ię to w a ła  1 7 0 . ro c z n i
cę  z a ło ż e n ia  z a k o n u  o ra z  1 2 0 - le c ie  p o b y tu  
w  J a ro c in ie .  O b e c n ie  w s p ó ln o tę  tw o rz ą :  
s io s tra  M a rc in a  (p rz e ło ż o n a  d o m u ), s io s tra  
B e n ia m in a , s io s tra  P au la  i s io s tra  B e n ig n a . 
Z a jm u ją  s ię  p rze d e  w s z y s tk im  n a u k ą  re l ig ii 
w  S zko tach , a ta k ż e  tro s k ą  o w y s tró j k o ś c io 
łó w  w  p a ra f ii św . M a rc in a .

ŻER KÓ W  B u rm is trz  Jacek Jędraszczyk rozw ią 

za ł u m o w ę  o p racę  z W o jc ie ch e m  W aszak iem , 
d y re k to re m  G m innego  Z espo łu  E ko n o m iczn o - 
-A d m in is tra c y jn e g o  S z k ó ł w  Ż e rk o w ie . Jak

przyzna ł b u rm is trz , decyzja była konsekw enc ją  
za rzu tów , ja k ie  s ta w ia li d y re k to ro w i radn i oraz 
by ła  d y re k to rka  szko ły  w  D ob ieszczyźn ie  B ar
bara  N a w ro cka . W o jc ie ch  W aszak ze w zg lędu  
na re a liza c ję  u n ijn e g o  p ro je k tu  w  szko ła ch , 
b ę d z ie  p e łn i ł  s w o je  o b o w ią z k i do  cze rw c a  
2 0 1 3  r. M ie s ią c  w cze śn ie j rad n i a n a liz o w a li 
m o ż liw o ś ć  lik w id a c ji G ZEAS-u w  Ż e rko w ie . 

D ecyzja  w  te j s p ra w ie  n ie  zo s ta ła  pod ję ta .

grudzień
JAROCIN Po 8  latach odw o łano  ze stanow iska 
Roberta Cieślaka, prezesa Jarocińskiego Funduszu 
Poręczeń K redytow ych.

O tw a rto  p ie rw sze  w  h is to r ii m ias ta  sz tuczne  
lodow isko.

SPO RT P a tryc ja  A d a m k ie w icz  (B ia łe  Tygrysy 
P W iK  Jarocin) zdobyła  z ło ty  m edal O tw a rtych  
M is trzostw  Francji - Paris Open w  Taekwondo.
W cześniej w  Chorwacji i Serbii za jm ow ała trzecie 
m iejsca.

POW IAT W łaśn ie  pow inna  zakończyć się rozbu
dowa szpita la . Tymczasem do użytku nie została 
oddana naw et pierwsza je j część. Na dwuetapową 
inwestycję, która m ia ła kosztować ok. 14  m in zł, 
szpita l w yem itow a ł obligacje, a pow ia t je  porę
czył. N ow y prezes M arcin  Jantas stw ie rdz ił, że 
rozbudowa jest niezgodna z projektem  i nie może 
przystąpić do odbioru nowej części. Poza tym  po 
p rzeana lizow an iu  sy tuac ji finansow e j szp ita la , 
doszedł do w niosku, że drugi etap inwestycji jest 
n ieuzasadniony ekonom iczn ie  i je s t ryzyko, że 
szpita l nie będzie w  stanie spłacać zadłużenia.

O p ra ć : K a ro l G ó rsk i, P io tr Ig n a s ia k , A n n a  K o n ieczna , A n n a  Kopras- 
F ijo łe k , B a rto sz  N a w ro c k i, E lżb ie ta  R zepczyk , L id ia  S o ko w icz , Prze
m y s ła w  Szeszuła
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5  przystanków  

na ro k
25 tys. z ł w yd a ły  Ja ro c iń 

skie L in ie  Au tobusow e na p o 
s taw ien ie  now ych  w ia t p rzy 
stankowych w  m in io nym  roku.

N ow e schron ien ia  d la  pa 
saże rów  s ta n ę ły  w  Tarcach , 
W ilkow yi, R ad lin ie , na u l. M o 
n iu s z k i i  d w o rcu  PK S w  Ja 
roc in ie . Ta os ta tn ia  by ła  n a j
droższa, b o  spółka w yda ła  na 
n ią  6 tys. z ł. - N a rok  2013 za
planow aliśm y usunięcie wszyst
kich tzw. grzybków, a postawienie 
w  to miejsce nowych w ia t - m ów i 
K rzyszto f Roszak, koordynato r 
ds. tran sp o rtu  w  JL A . W  tym  
ro k u  nowe zadaszenie stanie 
także na u l. W rzosow ej w  Ja
roc in ie. W  p lan ie  finansow ym  
spó łka  p rz e w id z ia ła  re m o n t 
w ia ty  w  Zakrzew ie  o raz na u l. 
Jaroc ińsk ie j w  G o lin ie .

Jak d e k la ru je  k o o rd y n a 
to r, p rzew oźn ik  na p rzystank i 
w  2013 r. w yda podobną kwotę 
ja k  w  p op rzedn im  roku .

(era)

► ZACHWYT PRZEMIESZANY NARZEKANIAMI I CHŁODNY OPTYMIZM PREZESA

Kto sio przej

9 6 . 1 1 8  z ł
z a p ła c iła  g m in a  Ja ro c in  

za o d śn ie ża n ie  

p o p rz e d n ie j z im y.

To trz y k ro tn ie  m n ie j n iż  

w  sezon ie  2 0 1 0 /2 0 1 1 ,  

k ie d y  w a lk a  z a u rą  

ko sz to w a ła  sa m o rzą d  

p onad  3 8 1  tys . z ł.

Ja k  będz ie  teraz? 

P ra w d z iw a  z im a  zaczę ła  

s ię  na p o czą tku  g ru d n ia , 

a le  d o k ła d n y  ra ch u n e k  

u rz ę d n ic y  b ę d ą  zn a li 

d o p ie ro  w io s n ą . 

S ta w k i, ja k ie

i z a p ro p o n o w a ła  f irm a , k tó ra  

w yg ra ła  p rze ta rg  

na z im o w e  u trz y m a n ie  

- w  n ie k tó ry c h  w y p a d k a c h  

są  p ię c io k ro tn ie  n iższe.

(nba)

In fo rm acja  o tym , że w  Jarocinie jeszcze tej 
z im y powstanie lodowisko na rynku, została przy
ję ta  bardzo optymistycznie. Zwłaszcza, że jeszcze 
kilka tygodni wcześniej w ładze miasta, oglądając 
inne tafle w  sąsiednich samorządach zapow ia
dały, że rozryw ka może po jaw i się w  mieście, 
ale na pewno nie w  tym  roku. W ydawało się to  
przesądzone, szczególnie po tym , ja k  poprzed
n i burm istrz  z pow odów  finansowych odm ów ił 
prywatnemu przedsiębiorcy dop ła ty do ślizgawki. 
Teraz problem am i z kasą tłum aczy się 90 procent 
problemów miasta. Jednak dość nieoczekiwanie na 
początku grudnia Jarocin Sport ogłosił przetarg na 
wynajęcie sztucznej tafli. Wygrała go gdyńska firma 
Kasjus i za 98 tys. z ł postawiła na rynku lodowisko 
z syntetycznych paneli. Pierwsze dni działalności 
ślizgawki przyniosły skrajne opinie. - „Byłam (...)  
wczoraj i  dzisiaj. Moje dzieciaki bardzo zadowolone 
zjazdy. Szczególny k lim at panuje wieczorem. Bardzo 
dobrze się jeździ. Polecam wszystkim ”  - napisała na 
po rta lu  ja roc inska .p l użytkow niczka przedsta
w iająca się jako  „m ieszkanka” . N iezadow oleni 
przeważają. - „Pomimo tego, że po tej płaszczyźnie 
, jeździ się ”  bardzo ciężko, to na dodatek oblewana 
je s t ona ja k im ś  płynem, k tó ry jes t tłusty i  w 99% 
pozostawia p lam y na ubraniach w  momencie „gle
by”  - zauważa „Czekoladoholiczka” . - Jćolejnym  
ważnym mankamentem są łyżwy zupełnie tępe, to
talna masakra. Ostrze zupełnie „nieprzyczepia się ”  
do podłoża, a nogi przez cały czas rozchodzą się na 
boki. Wszystko byłoby ok, gdyby była możliwość na
ostrzenia ich. A  tu co? 10 z ł za ostrzenie, a do tego 
trzeba sobie ostrzyć samemu?! Gdzie tu log ika?!" 
Najczęstszym zarzutem pod adresem ślizgawki są 
jednak szpa iy m iędzy panelam i. Ten problem  ju ż

i  C z y  J a ro c in  S p o r t  p rz e je d z ie  się  n a  s z tu c z n y m  lo d o w isk u ?  P ie rw sz e  d n i ’ 
ro z iy w k i p o k a z u ją , że  in te re s  d la  sp ó łk i m o ż e  o k a z a ć  się śliski. J a k  n a  z im o w e  p d  
p re z e s  p re z e n tu je  c h ło d n y  o p ty m iz m , a  m ie s z k a ń c y  s k ra jn e  o p in ie .

- Jeździ się dobrze, a le  trzeba m ieć sw oje łyżw y, bo te  wypożyczane są bardzo tępe  -tw ierdziła  w  piątek Zuzanna 
z Łuszczanowa

w w w .jarocinska.p l
►  K A Ż D E G O  

D N IA  N O W E  
IN F O R M A C J E

1
2

► NOWE MIASTO

4 nowe au tobusy w arte  ponad 3,5 m in  z ł tra f i ły  d o  Ja roc ińsk ich  L in i i  A u tobusow ych . Tym  razem  ta b o r 
pow iększy! się o po jazdy n iskopod łogow e solarisy, k tó re  jeżdżą  w  m iastach całej Europy. - To zupełnie nowa 

ja ko ść  d la  pasażerów i  dbałość o środowisko, bo pojazdy spełnia ją wszystkie wymagane norm y  - deklaru je  G rze 
gorz M irk ie w icz , prezes J L A . A u to b u sy  przekazano uroczyście w  trakcie  g rudn iow e j sesji rady m iejskie j.

(nba)

Jeden  sam ochód  strażacki n a  ca łą  gm inę
- Była taka sytuacja, że nie było sa

mochodu, bo w jednym zepsuła się moto
pompa, a w drugim - sprzęgło. Pan wójt 
szybko ściągał mechanika, żeby można 
było na pożar wyjechać - m ów ił na ko
misji radny M arek M roziński, apelując 
o dofinansowanie ochotniczych straży 
pożarnych.

- Nie może być takich sytuacji, że na 
gminę zostaje jeden samochód z wodą - 
przekonywał radny. - Straż to nie jest 
ju ż  taki błahy problem, takie samochody, 
ja k  u nas stoją, to stoją w Rakoniewi- 
cachw muzeum pożarnictwa. M roziński 
opow iadał, w  ja k  kiepskim stanie są 
strażackie samochody. - Co z tego, że 
przyjechał samochód z wodą do lasu, ja k  
on tej wody nie mógł wylać, bo motopom
pa wysiadła - dodał.

W ójt przyznał, że na jeden samo
chód trzeba by pieniądze przeznaczyć. 
Radny chciał wiedzieć, która jednostka 
go dostanie - Klęka czy Nowe M iasto? 
Tłumaczył, że w  Klęce jest starszy tabor 
i już  trzeci rok strażacy dopom inają się 
o wsparcie. - Ja miałam nieszczęście na 
własnej skórze przekonać się, ja k  się czeka 
za wozem strażackim, ja k  się liczy każdą 
minutę. Dlatego jestem całym sercem - za 
- powiedziała radna A licja  Kiyszak.

Now y samochód strażacki kosz
tuje ok. 800 tys. zł, używany -1 5 0  tys. 
zł. W ójt przyznał, że kiedyś na straż 
pożarną gm ina wydawała niewielkie 
pieniądze. Obecnie są to  n ieporów 
nywalne koszty. - Na bieżące funkcjo
nowanie straży wydajemy tyle co roku,, 
ile kosztuje samochód - po inform ow ał

Radny M arek Mroziński tłum aczył na komisji, że w  Klęce jes t starszy 
ta b o r i już trzeci rok strażacy dopom inają się o wsparcie. Na zdj. w ó jt 
i radni podczas w izy ty  w  OSP Klęka

Aleksander Podemski. - Jedzie ktoś 
starym klunkrem, leje mu się olej. I  je 
dzie w nocy straż, wysypuje sorbent, ten 
drogi środek. N ik t za to nie ponosi od
powiedzialności, tylko gmina płaci. W ójt 
stwierdził, iż mówienie, że samochody 
będące w  dyspozycji OSP do nicze
go się nie nadają, nie jest prawdziwe.
- Dzisiaj można kupić ekstra nowy z peł
ną elektroniką, zepsuje się i  będzie stal 
tygodniami, n ik t go nie naprawi. Tego, 
co tuta j stoi, naprawią za parę godzin
- dodał. - Ludzie kupują nowoczesne 
ciągniki - jeden ro ln ik kup ił i  cale żniwa 
u niego stał, bo jeździł tylko do tyłu. Inny 
też kup ił nowy, pękł wał i  dwa miesiące 
stal, bo ten wał we Francji produkują. 
To jest dzisiejsza rzeczywistość.

(akf)
4

http://www.jarocinska.pl
jarocinska.pl
http://www.jarocinska.pl
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tklm lodowisku?
Obsługa powinna to dobić
Rozmowa z BO G USŁAW EM  OLSZEW SKIM z firmy Kasjus, właścicielem lodowiska

n etycznej 
^ w z ię c ie

Jak w yg ląda ła  frekwencja* 
na lodow isku

2 2  grudn ia  
(darm ow e)
2 3  grudn ia
2 4  grudn ia
2 5  grudn ia

- 1 6 0  osób

- 181 osób
- 15  osób
- 1 9 0  osób

*da n e  Jarocin  Sport

dzień przed otwarciem  zauważy} burm istrz  Sta
nisław M artuzalski, k tó ry przyglądał się budowie 
ślizgawki. W łaściciel lodowiska zrzuca odpow ie
dzialność na zm ienną pogodę i . .. obsługę lodo 
wiska, k tó rą  zapewnia spółka (zobacz rozmowa). 
D la  prezesa Jarocin Sport to  nie jedyny problem , 
choć ja k  tłumaczy, stara się, by tafla „by ła  ja k  naj
lepiej przygotowana”  i  cały czas jest w  kontakcie 
z wykonawcą. Pytanie: czy spółka nie przejedzie 
się na interesie, za któ ry będzie musiała zapłacić 
ponad 100 tys. z ł (wynajem plus obsługa)? Już 
pierwsze dni pokazują, że maksymalna frekwen
cja to  190 osób. - Boję się cokolwiek powiedzieć. 
Pierwszy raz się z czymś takim  spotkałem. N a pewno 
spróbujemy jeszcze jakieś imprezy - tłum aczy pre
zes Leszek M azurek. - Podchodzę do tego bardzo 
ostrożnie optymistycznie. Patrząc na pierwszy tydzień 
myślę, że dziennie jest do osiągnięcia od 1 0 0 0 z ł do 
1.500zł. M azurek ma nadzieję, że w  ferie będzie 
jeszcze lepiej. Wyklucza jednak, żeby przy lodow i
sku m ogła działać np. nauka jazdy na łyżwach dla 
dzieci, k tó rą  dofinansow ałby samorząd. Sprawa 
ja k  zwykle rozb ija  się o  pieniądze - choćby na 
instruktorów , a spółka ju ż  i tak wydala sporo, bo 
prócz wym ogu poszerzenia działalności, trzeba 
by ło  też w ykup ić drogie ubezpieczenie. Z  tego 
pow odu zrezygnowano z całodobowej ochrony 
lodowiska, a w  nocy obiektu p ilnu je pracownik 
Jarocin Sport.

G dyby przychody u trzym ały się na poziom ie 
z najlepszych dni, Jarocin Sport m usiałby do ło 
żyć do interesu przynajm niej kilkadziesiąt tysięcy 
złotych. Gorzej, jeś li frekwencja będzie taka ja k  
w  W igilię, kiedy na ślizgawkę przyszło kilkanaście 
osób. (nba)

Dlaczego ta tafla  ma takie  
przestrzenie m iędzy pane
lami?
Jak każde tw o rzyw o  sztucz
ne i to  od ksz ta łca  się p o d  
w p ływ em  tem peratur. K iedy 
przyszedł m róz, m y je  o d p o 
w iedn io  dob iliśm y przy - 5 ' C 
i tych szpar nie było, ale kiedy 
p rzysz ło  -10, -12 to  one się 
znów  powiększyły. Teraz jest 
p lusowa tem peratura i m o im  
zda n ie m , n ie  p o w in n o  ich  
być wcale.
Mieszkańcy tw ierdzą, że to 
bardzo przeszkadza w  jeź- 
dzie.
R o z m a w ia łe m  ja k ie ś  dw a  
dn i tem u z obsługą  lo d o w i
ska i pow iedzie li, że p rzerw y 
zniknęły. To je s t taka specy
fika  tych  u rządzeń, że one 
się a lb o  ku rczą , a lb o  ro z 
szerzają. Jeżeli p rzychodzą  
b a rd zo  n isk ie  tem pera tu ry , 
to  obsługa  p o w in n a  to  d o 
b ić , o n i m ie li szkolenie, ja k

to  rob ić . Tylko  w ie pan, ja k  
to  je s t, ja k  k toś  s iedzi „n a  
p e n s ji” ? P o w in n i to  rob ić , 
a nie robią, niestety. Zostaw i
liśm y im  odpow iedn i sprzęt. 
M y  się b a rd zo  często z tym  
spotykamy, że im  się nie chce. 
Każdego dnia pow inni to  
robić?
Tak, przed o tw arc iem  lo d o 
wiska, jeże li są duże w ahania 
tem peratur.
Z poślizgiem  też  n ie jes t 
najlepiej.
O n i n ie  sp ryska li tego, tak  
ja k  trzeba  i  też s łysza łem , 
że na o tw a rc iu  nie b y ło  za 
ciekawie. W idzia łem  kom en
tarze, one zawsze są różne, 
bo  n iek tó rzy  m yślą, że p rzy  
p ięc iu  s topn iach  będzie się 
na tym  tak  je ź d z iło , ja k  na 
m rożonym , a tego nie m oż
na  p o ró w n y w a ć , b o  tak ie  
lo d o w is k o  m a  ś lizg a ln o ść  
na poz iom ie  90 p roc. P rzy
znam , że o n o  b y ło  trochę

niew łaściw ie przygotow ane, 
ale in te rw en iow a łem  i w iem , 
że sytuacja się zm ien iła , bo 
częściej sprysku ją  ty m  p re 
paratem .
Czy to jest bezpieczne, bo 
lud zie  się skarżą , że  „to  
coś” plam i ubrania?
To je s t ca łkow ic ie  neu tra lny  
d la  zd ro w ia  p re p a ra t i  n a 
wet gdyby się okazało, że np. 
dziecko to  po liże , n ic  się nie 
stanie. To nie pow inno  zosta
w iać  żadnych p la m  i sp iera
nie nie p o w in n o  nastręczać 
p rob lem ów . Ten środek ma 
odpow iedn ie  atesty i s toso
w any je s t na ca łym  świecie. 
N ie  ukryw am , że by ły  p ro 
b lem y, są one rozw ią zan e  
i m ożna  śm ia ło  na lo d o w i
sku jeźdz ić . O czyw iście  nie 
m ożna się nastawiać, że ktoś 
raz się odepchnie  i po jedzie  
przez całe lodow isko .

R ozm aw ia ł 

BA R TE K NAW RO CKI

KOM ENTARZ

Jak ju ż  się rozn iesie  po  m ieście, że lo 
dow isko  je s t ź le  p rzygo tow ane , to  w tedy 
będzie zbyt późno, żeby pogon ić  d o  rob o ty  
tych  „n a  pens ji” . C hętnych  na ślizganie się 
nie przybędzie, a ła tka  byle jakości przy lgn ie  
nie ty lko  do  p racow n ików  sportow e j spó łk i, 
ale także do  burm istrza, k tó ry  ta flę  osobiście

testow ał i  p rom ow a ł.
D obrze , że b u rm is trz , zarządza jąc d łu 

giem, znajduje jakieś pieniądze na „igrzyska” , 
ale niech od  razu rzuca na pożarcie lw om  
etatow ych ślizgaczy, k tó rzy  się do  występów 
nie p rzyk łada ją .

A LEKS AN D R A PILAR CZYK

------------------------------------------------------------------------------------------------ O G Ł O S Z E N I E  ------------------------------------ :-----------------------------------------------------------
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N ow y bus d la  
n iepełnospraw nych  
i radnych  pow iatow ych

N ow y bus Dom u Pomocy Społecznej został zaprezentow any radnym  
podczas ostatniej sesji rady po w iatu . D yrektor Konrad Krzynowek 
zapew niał, że samochód zakupiony ze środków po w iatu  będzie 
rów nież do ich dyspozycji

D o m  P o m o c y  S p o łe c z n e j 
w  Z akrzew ie  k u p ił n o w y  sam o
chód. Pieniądze dostał od pow ia
tu. D ziew ięcioosobow y bus m ar
k i vo lksw agen kosz tow a ł ponad  
100 tys. zł. A u to  jest przystosowane 
do  przewozu osób niepełnospraw
nych na wózkach inwalidzkich.

Po jazd b y ł po trzebny, m im o  
że trzy lata temu placówka dostała 
nowego busa. - W ubiegłym roku  
samochód uległ kolizji. Wracał z pen- 
sjonariuszką od lekarza z Jarocina. 
N a wysokości zjazdu do Zakrzewa 
z .jedenastki" uderzył w  niego inny 
samochód i  zepchnął go do rowu. 
Nikomu nic się nie stało, ale samochód 
nie nadawał się do naprawy - w yja
śnia Konrad Krzynowek, dyrektor 
D P S -u . P laców ka o trzym a ła  ok.

57 tys. z ł odszkodowania od firm y 
ubezpieczeniowej.

N o w y  s a m o c h ó d  m u -  
s ia ł być z a ku p io n y  n ie  ty lko  ze 
w z g lę d u  na  p o trz e b y  D P S -u , 
a le w y m a g a n ia  P a ń s tw o w e g o  
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepeł
nosprawnych. -Bus, który ulegtwypad- 
kowi, był kupiony zdofinansowaniem  
PFRON-u i  m ieliśmy dwa wyjścia - 
albo zwrócimy tę dotację albo kupi
my nowy samochód - wyjaśnia szef 
DPS-u.

Placówka w  Zakrzewie dysponu
je również starym 13-letnim busem, 
który był wykorzystywany po kasacji 
nowego pojazdu. - Ten samochód 

jest sprawny technicznie, ale nie ry 
zykujemy n im  dłuższych wyjazdów  
- przyznaje Krzynowek. (ann)

ZGO oszczędzi dzięki 
energii słonecznej

Już niebawem Zakład Gospodarki Odpadam i w  Jarocinie będzie częściowo zasilany 
przez 42 m odu ły  fotowolta iczne o łącznej m ocy 9,87 kWe. - Instalacja paneli przyczyni 
się do zwiększenia produkcji energii elektrycznej na własne potrzeby przy jednoczesnym 
zmniejszeniu em isji CO2 - podkreśla M ariusz M ałyn icz, prezes ZG O .

ZGO w  Ja roc in ie  je s t operatorem  
Z ak ła d u  Z a g o sp o d a ro w a n ia  O d
padów  Jarocin , k tó ry  obe jm u je  za
kresem  dz ia łan ia  1 8  gm in  porozu
m ien ia . - Nasze sk ładow isko  jes t 
na jnow ocześn ie jszym  w  reg ion ie  
jeś li chodzi o sprzęt do gospodarki 
odpadam i. A le  idz iem y krok da le j. 
S tatus zakładu  regionalnego zobo
w iązu je  do s taw ian ia  sob ie  w yso
kich w ym agań w  zakresie dba łości 
o ochronę środow iska . A korzysta
nie z odnaw ia lnych  ź róde ł energii 
w p is u je  s ię  w  ta k ą  d z ia ła ln o ś ć . 
Insta lac ja  paneli p rzyczyn i się do 
zw iększenia p rodukcji energ ii e lek

tryczne j na w łasne  po trzeby przy 
jednoczesnym  zm nie jszen iu  em is ji 
CO2 - podkreśla M ariusz M ałynicz, 
prezes ZGO.
System fotow olta iczny, k tó ry zosta
nie zam ontowany na dachu zakładu 
będzie sk ła d a ł się z 4 2  m odu łów  
o łą czn e j m ocy 9 ,8 7  kW e i p o 
w ie rz c h n i czyn n e j 6 8 ,2 0  m kw . 
Będzie to  największa instalacja tego 
typu  na te ren ie  gm iny  Jarocin . Jak 
podkreś la ją  p rzedstaw ic ie le  ZGO, 
system  fo to w o lta iczn y  po zam on
to w a n iu  na dachu będzie n iezau
w aża lny  d la  o toczen ia . Panele te  
są bow iem  bezpieczne d la  ś rodo

w iska , n ie e m itu ją  hałasu oraz za
nieczyszczeń, s tanow ią  niew yczer
p a n e  źródło energii i nie w ym aga ją  
specjalnego dozoru. Na komplekso
w y  system  fo tow o lta iczny, oprócz 
ogn iw  sk łada  s ię  inw erter, k tó ry  
prze tw arza  prąd s ta ły  na energię 
o pa ram etrach  spe łn ia jących  w y 
m agan ia  s iec i e lek troene rge tycz
nej, o d p ow ie dn ie  zabezpieczen ia  
e lektryczne  oraz kab le  w y trzym a łe  
na obciążen ia  m echan iczne , w y 
sok ie  te m p ., d z ia ła n ie  p ro m ie n i 
UV i ozonu.
Instalacja fo tow olta iczna  będzie już 
dz ia ła ła  na w iosnę .

http://www.jarocinska.pl
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FABIANÓW  ► POŻAR DPS-U

Zginęła w  płomieniach
21 J e d n a  o s o b a  z g in ę ła , a  trz y  z o b ja w a m i z a tr u c ia  d y m e m  p rz e w ie z io n o  d o  s z p i ta la  - to  e fe k t p o ż a ru ,  d o  ja k ie g o  d o s z ło  w  p ią te k  p o  
p o łu d n iu ,  28  g r u d n ia ,  w  D o m u  P o m o c y  S p o łe c z n e j w  F a b ia n o w ie  (g m . D o b rz y c a ) .

F ab ia n o w sk i D P S  na co dz ień  
zam ieszku ją  kob ie ty  z najc ięższym i 
schorzen iam i psych icznym i. U lo k o 
wane są w  zabytkowym pałacu i dwóch 
pawilonach. To właśnie w  starej części 
kompleksu w ybuchł pożar. Tuż po go
dzinie 17.00 zaalarmował o tym  system 
przeciwpożarowy - w łączyły się czujki 
dymu. Pa liło  się górne pomieszczenie
- izolatka, nie wykorzystywana na co 
dzień. Po kilkunastu m inutach przyje
chały pierwsze zastępy straży pożarnej, 
s łużby ratunkow e, następnie po lic ja  
i prokurator. N a  miejsce staw ili się też 
niemal wszyscy pracownicy DPS wraz 
z dyrektorem M ichałem  Załustowiczem, 
którzy dołączyli do 4-osobowego perso
nelu będącego na dyżurze. - Z  budynku 
ewakuowano 28 kobiet, które wstały prze
niesione do pawilonu obok. Są bezpieczne, 
nie mają żadnych niestabilnych stanów. 
Trzy panie z objawami zatrucia dymem 
trzeba było jednak przewieźć do szpitala
- in fo rm ow a ł po godz. 19.00 dyrektor 
D P S -u na specjalnie zorganizowanej 
konferencji prasowej. Z jaw ili się na niej 
również starosta M ichał Karalus, jadący 
prosto z Warszawy z centralnych ob 
chodów  rocznicy wybuchu Powstania 
W ielkopolskiego, oraz st. bryg. Jacek 
Jarus, komendant pow iatowy Państwo
wej Straży Pożarnej w  Pleszewie. - Roz
mawiałem z Tadeuszem Stefaniakiem, 
dyrektorem PCM. Stan przewiezionych 
do szpitala kobiet jest dobry. Absolutnie 
nic im  nie zagraża. Znajdują się one na 
szpitalnym oddziale ratunkowym. Spędzą 
tam najbliższą noc - doda ł strtarosta.

K ie d y  s traża cy  p rz y je c h a li na 
miejsce pożaru, występowało ju ż  bar
dzo  duże zadym ienie w  części k la tk i 
schodow ej budynku . - Ew akuow ali 

jeszcze p ięć osób, których personel nie 
m ógł ju ż  wyprowadzić, a znajdowały  
się w bezpośredniej strefie zadymienia

- relacjonował st. bryg. Jacek Jarus. Po 
opanowaniu pożaru znaleziono zwłoki 
jednej z kobiet. Okazało się, że to  55-let- 
nia mieszkanka DPS-u. Przypuszcza się, 
że to  ona zaprószyła ogień w  pomiesz
czeniu izolatki. Kobieta ważyła około 
130 kg, co m ogło  mieć również w pływ  
na ograniczone m ożliwości wydostania 
się z pomieszczenia. - Pensjonariuszka 
paliła papierosy, można powiedzieć, że była 
czynnym palaczem. M am y  w budynku na 
dole palarnię, do której panie wychodziły co 
godzinę pod nadzorem opiekunów. Nie wie
my, dlaczego akurat tam postanowiła pójść 
ta pan i - opow iadał ze łzam i w  oczach 
M icha ł Załustowicz, podkreślając, że to 
jest jedynie hipoteza, a dokładne przy
czyny pożaru będą znane później.

Pensjonariuszki by ły  w  szoku, nie 
doszło jednak w śród n ich do  paniki. 
Prawie 25 kobiet mieszkających na co 
dzień w  budynku pałacowym  spędziło 
noc w  paw ilonie obok. Pom oc w  tym 
czasowym zakwaterowaniu zaoferował 
w praw dzie  G rzegorz G rygie l, dyrek
to r  D P S -u  w  Pleszewie, ale okazało, 
że wszystkie podopieczne pomieszczą 
się w  Fabianow ie. - Uzgodniliśmy, że 
panie zjedzą posiłek, dostaną wszystkie 
leki, które powinny otrzymać i  na razie 
tu ta j pozostaną. W  zależności od tego, 
czy będzie możliwośćpowrotu do pałacu, 
czy nie, wówczas ewentualnie zapadnie 
dalsza decyzja. Chodzi o to, by te panie, 
mieszkające na co dzień w  Fabianowie, 
m iały kontakt z tym samym personelem, 
co wcześniej i  żeby to był ich dom, i ich 
przestrzeń, a nie zupełnie nowe warunki. 
Gdyby jednak była potrzeba przeniesienia, 
to takie możliwości w powiecie są - t łu 
maczył starosta Karalus.

JUSTYNA NAPIERAJ

zdjęcia: P io tr B udnik, Justyna Napieraj

Budynek g łów ny DPS-u w  Fabianowie - zabytkow y pałac będzie p raw dopodobn ie w yrem on tow any tak, by  
mieszkające w  nim  kobiety w róciły  do swoich pokoi

lat temu
p a ła c  D P S -u  

w  F a b ia n o w ie  p rz e s z e d ł 

g e n e ra ln y  re m o n t

O G Ł O S Z E N I E  ------------------------------- ,------------------------

S A L O N  O P T Y C Z N Y  H F
ST. BRYG.

JACEK JARUS
komendant powiatowy Państwowej 
Straży Pożarnej w Pleszewie

J a ro c in , u l. W ro c ła w s k a  2 2 ,  te l.  6 2  5 0 5 - 2 0 - 4 6  
c z y n n e : p n . - p t. 1 0 .0 0  - 1 8 .0 0 ,  so b o ta  9 .0 0  - 1 3 .0 0

TW ÓJJNIEK  

TW ÓJ RABAT*

. F

PARA
SOCZEWEK

PROGRESYWNYCH

„ 4 4 9  z ł
z gwarancją 
adaptacji

SPRZEDAŻ
RATALNA

B E Z P Ł A T N E  B A D A N IE  W Z R O K U  
p rzy  z a k u p ie  o k u la ró w

Zgłoszenie o pożarze wpłynęło o godz. 
17.06. Po jedenastu minutach pierw
sze zastępy straży pożarnej dotarty 
na miejsce. Ze względu na duże za
dymienie budynku i nagromadzone 
tam materiały, było duże zagrożenie 
rozprzestrzenienia się pożaru. Tem
peratura w pomieszczeniu była tak 
wysoka, że popękały szyby w oknach. 
W sumie w działaniach uczestniczyło 
pięć zastępów: trzy z OSP oraz dwie 
z PSP z Pleszewa.

M IC H A Ł

ZAŁUSTOW ICZ
dyrektor DPS-U

1

Wyjechałem stąd o godz. 15.30 z prze
świadczeniem, że panie będą miały 
piękny weekend. (...) Obciąłbym pod
kreślić sprawną akcję ratunkową służb 
i pracowników.

Spaleniu uległa n ieużyw ana izolatka, gdzie znaleziono zw łoki 55-letniej 
kobiety

Ewakuacja mieszkanek z płonącego budynku przebiegała bardzo sprawnie

http://www.jarocinska.pl
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O D E S Z L I O D  N A S
JAN NAGŁY
-1. 8 5  (R adlin iec)
RO M AN KUCNER
-1. 5 9  (Jarocin)
SYLW ESTER KUJAW IAK
-1. 7 6  (Jarocin)

K A ZIM IE R Z M O LIŃ SK I

-1 . 8 8  (Jaroc in)
G ERTRUDA SIU D A
-1. 8 3  (Jedlec)
M A RIA  LEW ANDO W SKA
-1 . 7 2  (Jarocin)

PELAGIA ROSZAK
-1. 9 3  (Jarocin)
H A LIN A  LEDA
-1 . 5 4  (W itaszyce)
M A RIA  DUDA
-1 . 6 5  (Jarocin)

JANUSZ KACZMAREK
-1 . 71 (Paw łow ice)
GABRYELA KUBICKA
-1 . 5 7  (Żern ik i)

R odzinom  zm arłych  sk ładam y  
wyrazy współczucia Z A T R Z Y M A J SIĘ

Były urodziny Jezusa 
nie zabrakło tortów

Pojawienie się to rtu  w  kościele w zbudziło  duże zainteresow anie nie ty lko w śród najmłodszych parafian

WI
: ł  1

Po zakończeniu mszy św. to rty  zostały przeniesione do dwóch salek znajdujących się 
w  dolnym  kościele franciszkanów. Słodkie w ypiek i podzielono na kilkaset porcji

W  Boże N a ro d z e n ie  na d z ie c i 
z p a ra fii św. A n ton iego  Padewskiego 
w  Jarocinie oprócz tradycyjnego żłóbka 
znajdującego się w  górnej części pre 

zb iterium  czekała słodka niespodzian
ka. N a  zakończenie mszy św. dziecięcej 
w  kościele zgodnie z obietnicą probosz
cza - o jca  Joela K o ko tta  p o ja w iły  się

dw a to rty . N a  w ie rzchu  zna jdow a ła  
się szopka w ykonana z piern ika, p rzy 
które j odpa lono  trzy  świeczki. Później 
to rty  przeniesiono do dolnego kościoła.

N a jm ło d s i w  czasie R orat o trzy 
m ali specjalne pisemne zaproszenie na 
„U rodz iny  Jezusa” . I  to  on i w  pierwszej 
ko le jnośc i m o g li sp róbow ać ciasta.

Chętnych na kawałek u rodzinow ego 
to rtu  b y ło  ba rdzo  w ie lu , ale w ysta r
czyło go d la  wszystkich dzieci.

(Is)

N o w y  b is k u p  
w  J a r o c in ie

K siądz b iskup  E dw ard  Jan iak  odw iedz i 
w  niedzielę 6 stycznia nasze m iasto. N ow y o r
dynariusz ka lisk i przybędzie na zaproszenie 
o jca  Joela K oko tta , p roboszcza p a ra fii św. 
A n ton iego  Padewskiego w  Jarocinie. Będzie 
p rzew odn iczy! ta m  m szy św. o godz. 16.30. 
Wcześniej (o 15.30) zap lanow ano  koncert 
ko lęd w  w ykonan iu  zespołu sem inaryjnego 
„G recc io ”  z W ronek. G rupa zapewni oprawę 
m uzyczną wszystkich mszy św. podczas u ro 
czystości O b jaw ien ia  Pańskiego, po toczn ie  
nazywanego świętem  Trzech K ró li.

M im o  że o p rz y ję c iu  p rze z  b is k u p a  
za p ro sze n ia  w ia d o m o  b y ło  ju ż  o d  p a ź 
d z ie rn ik a , b u rm is trz  J a ro c in a  S ta n is ła w  
M a rtu z a ls k i d o p ie ro  p rzed  św ię ta m i B o 
żego N a rod ze n ia  ro zp o czą ł s ta ran ia , aby 
p rz y  te j o ka z ji, w zo rem  la t p o p rze d n ich , 
o d b y ło  się też tradycy jne  spo tkan ie  o p ła t
kowe z w ła d za m i sam o rzą d o w ym i g m in y  
i p o w ia tu  w  ra tuszu . R ozpoczn ie  się o no  
o  godz. 17.45

(Is)

Nagrodzone szopki dla sponsorów
P ięć szopek  b o ż o n a ro d z e 

n iow ych  zosta ło  zg łoszonych  na 
k o n k u rs  z o rg a n iz o w a n y  p rze z  
S tow a rzyszen ie  „N a s z a  F a tim - 
ka ” . Ju ry  z uw agi na w yrów nany  
poz iom  przyzna ło  wszystkim  p ra 
com  pierwsze m iejsce. W ręczenie 
nagród  o d b y ło  się p rzed W ig ilią . 
N agrody otrzym ali: K rzyszto f i  Jo
anna Józwiakowie, M arce l K u rop - 
ka, P a tryk  R adz ie jew sk i, O liw ia  
C u b a l o raz D o m in ik a  i D a m ia n  
Andrzejewscy. Prezes M a r ia n  Jó- 
zw iak p o dkreś lił, że w  n iedalekiej 
p rzysz łośc i, gdy stow arzyszenie 
będzie m ia ło  ju ż  sw o ją  siedzibę 
w  do lne j części kośc io ła  p a ra fia l
nego, po jaw i się m oż liw ość o rg a 
n izow an ia  większej liczby konku r
sów. Szopki za zgodą ich  au to rów  
zosta ły przekazane ja ko  upom ink i 
d la  osób i in s ty tu c ji szczególnie 
zasłużonych  d la  p a ra fii i budow y 
kościo ła  para fia lnego . (is>

...

w w w .je z ie rs k is c .p l

OFERTA CENY USŁUG POMNIKI WSPOMNIENIA KONTAKT

OYZUR
CAŁODOBOWY

ODESZLI 00  NAS..

601-869-111

NAJTAŃSZA 
KOMPLEKSOWA 
OFERTA USŁUG
CMENTARNO-

POGRZEBOWYCH

JAN MARCINIAK
Jarocin, ul. Moniuszki lOa 

tel. (62) 747-18-20 

czynne od 8.00 do 17.00 

całodobowo te l. 604-242-489

OFERUJEMY NISKIE CENY 

GODNĄ I PROFESJONALNĄ OBSŁUGĘ

C A Ł O D O B O W E  K O M P L E K S O W E  
U S Ł U G I  P O G R Z E B O W E  B .W .  P A U L

C Z Ł O N E K  POLSKIEJ IZB Y  POGRZEBOWEJ

63-200 Jarocin, ul. Szpitalna 4 
B iu ro  o b s łu g i k lie n ta  czy n n e  od 8 .0 0  do  17 .00  

te l. k o m J 5 0 9 /6 6 0 -9 4 8 ^ ło d Q b o w v . 509 /320=121

KOMPLEKSOW E

U S Ł U G I
P O G R Z E B O W E

JUZ W OFERCIE 
POMNIKI

I

http://WWW.jarodnska.pl
http://www.jezierskisc.pl
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OKNOSTYL
K. RADZISZEWSKI, A. RADZISZEWSKI S.C.

Producent ok ien PVC

wmiua l u p la s t *

O ferujem y:
■  okna, d rzw i
■  ro le ty, m osk itie ry
■  bram y, pa rape ty

NIEDROGIE, SOLIDNE OKNA Z PIASKÓW 
Szybki termin realizacji zamówienia!!!

6 3 -8 2 0  P ia sk i, ul. G o styń ska  7 7 (p la c  G S) 
tel. (65) 5 7 2  08 30  

ko m . 603 803  8 6 6 ,6 9 1  709  405

OLEJ NAPĘDOWY
OLEJ O PAŁO W Y*"-
te l. 6 2  7 4 1 -1 5 -8 1
K W I T O W S K I

63-308 Gizałki, Plac 3 Maja 1

K O T Ł Y  C .O .
, U S Ł U G I
Ślusarskie

S5 ± 
O *

P U P H
STAL WŁAZ 
Jarocin
ul. Św. Ducha 120 

Tel. 503 /670 -611

ZAWIADOMIENIE
Zarząd Powiatu w Jarocinie 

uprzejmie informuje, że w dniu 
15.01.2013r. ogodz. 18.00 
w sali wiejskiej w Mieszkowie 

odbędzie się zebranie 
z mieszkańcami Gminy Jarocin

w sprawie przeprowadzenia 
konsultacji społecznych w związku 

z planowaną zmianą granic 
administracyjnych powiatu 

jarocińskiego z powiatem średzkim.

Starosta  Ja roc iń sk i 
M iko ła j S zym czak

SPRZEDAŻ WĘGLA
AJLEPSZE CENY -  KORZYSTNE RATY

CewwwaW'™’" '”

7 9 5 ,-  
7 2 5 ,-

K U R S
PRAWA 
J A Z D Y
kat. „B“
k i \zi ■ e l c z c
• egzamin w Poznaniu i Kaliszu
• płatne ratami
• dowóz na zajęcia i egzaminy

601/624-480,695/928-311

DREWNO
OPAŁOWE
DĘBOWE

RH.U. SAWPOL 
Tel. 6 0 0 /0 2 1 /9 3 5

ZA K ŁA D
KA M IEN IA R SK I

Z .  T o m c z a k

N o w e  M ia s to  n . W a r tą  
u l .  Ś re m s k a  5 

te l .  (6 1 )  2 8 7 -4 4 -6 1
te l.  k o m . 6 0 1 /7 8 7 - 6 2 0

o fe ru je :
■  p ły ty  g ra n ito w e  

z ca łego  św ia ta
■  nag ro b k i (gran it, lastriko)
■  parapety, schody, b la ty, 

p ły tk i
■  l ite rn ic tw o
■  ta b lic e  n a g ro b ko w e
■  e le m e n ty  g ran itow e

w g  w łasnego  p ro je k tu

Gwarantujemy wysoka jakość i niskie reny

7 2 5 ,-  
825 ,-

• KOSTKA
• ORZECH
• ORZECH II
• EKO GROSZEK 
,  EKO GROSZEK (worek)

• MIAŁ
• MIAŁ Z GROSZKIEM

C zynne: p o n .-p t.  8.00 -1 7 .0 0  
s o b o ta  8 .0 0 -1 4 .0 0  —

AI/TO/t fZY8Y t
SPRZEDAŻ MONTAŻ NAPRAWA

Tel. 607 714 288,
___  607 560 68 2 ^ -
P le s z e w , u l. P o d g ó rn a  21

S K U P 1
tuczników
• konkurencyjne ceny
• szybkie płatności
• odb ió r z gospodarstwa

tel. 668662654,8621511 15 wew.24

Z A T R U D N I Ę

z ś w ia d e c tw e m  
k w a lif ik ac y jn y m  E

k o n ta k t:  6 0 1 - 7 6 8 - 9 9 0

TRaoe

69 0 ,-
8 5 0 ,-
88 0 ,-

5 3 0 ,-
5 6 0 ,-

ŻERKÓW
te lefon

6 0 9  5 9  11 11

www.bm kobylin.pl

I N O U T I C * O

Salon sprzedaży:
Jaroc in , ul. Św. Ducha 120 

te l. 62 740 04 08, sto la rka@ jano.com .p l

• •
• o

design

innowacja

Okno Ei
dla siebie- tó e 

system f
n a jw y z ś :

T e j . :  6 5  5 ^ 5 2  P

http://www.jarocinska.pl
http://www.bmkobylin.pl
mailto:stolarka@jano.com.pl
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- Bardzo się cieszę, że mogę odwiedzić 
szkołę, gdzie zaczynałem swoje życie i  p rzy
godę z p iłk ą  - p rzyw ita ! uczn iów  szczelnie 
wypełniających salę gimnastyczną. -Ja k ja  
chodziłem do tej szkoły, to nie było jeszcze tej 
części, gdzie teraz jesteśmy. To byty piękne  
czasy i  łezka się w  oku kręci, wspominając 
początki tutaj.

U czniow ie zrob ili gościow i konferen
cję prasową. - Ile  ła t m ia ł Pan, ja k  zaczął 
g rać  w  p iłkę?  - pad lo  pierwsze pytanie.
- Grałem od  zawsze, ja k  pamiętam . Pew
nie byłem jeszcze młodszy niż ty. Graliśmy 
wszędzie, p o d  blokiem, gdzie się dało.

B y ły  też ba rd z ie j osob iste  p y ta n ia
- Czy to prawda, że ja k  m iałeś dwa lata, 
to  ju ż  biegałeś tak  szybko, że babcia nie  
m ogła cię dogonić? - zapyta ła  p iłka rza  
M o n ik a  Ko lendow icz, córka jego  brata, 
co w zbudz iło  powszechną wesołość na 
sali. - Skoro babcia tak mówi, to pewnie tak 
było - z uśm iechem odparł Robert K o len 
dow icz. N ie m og ło  oczywiście zabraknąć 
pytania  o na jpopu larn ie jszy k lub  w  W ie l- 
kopolsce. - Czy chciałby pan g rać  w  Lechu 
Poznań ? - Ja ju ż  w  Lechu grałem, ja k  m ia 
łem osiemnaście lat. Marzyłem o tym, żeby 
w  n im  zagrać i  marzenie się spełniło. Ale  
jestem zawodowcem i  występuję tam, gdzie 
m nie chcą. Teraz gram  w Pogoni Szczecin. 
Choć wiem, że kibice tych klubów się nie 
lubią, to  tam  gram, bo tam  m nie jeszcze 
chcą. - W  ja k im  mieście mieszkało się panu  
najlepiej? - Chyba faktycznie  w  Chociczy
- z uśm iechem  skorzystał z podpow iedzi 
Kolendowicz, przyznając, że z racji zawo
du nie może za bardzo przyw iązywać się 
do  konkretnych m iast.

Później uczniowie pyta li jeszcze o wie
le, nie ty lko  sportow ych, spraw. O  ka rt
ki, b ram ki, o  ważne mecze, o  kontuzje, 
o  p rzysz łość. Z  en tuz jazm em  p rzy ję li 
deklarację, że lu b i oglądać grę Barcelo
ny. Z organ izow ano  także k ilka  konkur
sów, w  któ rych  do  w ygran ia  by ły  gadżety 
przyw iezione przez K o lendow icza. Były 
również kw iaty dla rodziców  Roberta oraz 
podziękow ania d la  Roberta P łócienicza- 
ka, przyjaciela p iłkarza, k tó ry  w spom óg ł 

M arc ina  W ojtczaka, nauczyciela w ycho
w an ia  fizycznego w  szkole w  C hoc iczy 
w  organ izacji spotkania.

(fał)
Zdjęcia Przemysław Szeszuła

Kolęda z „Kolendą"
>  R o b e r t  K o le n d o w ic z ,  j e d e n  z  n a js z y b s z y c h  s k rz y d ło w y c h  p o ls k ie j  
E k s tra k la s y , r e p r e z e n ta n t  P o lsk i w  p iłc e  n o ż n e j,  a k tu a ln ie  w y s tę p u ją c y  
w  P o g o n i  S z c z e c in , g o ś c ił  w  Z e s p o le  S z k ó ł w  C h o c ic zy .

ROBERT
KOLENDOW ICZ

Robert Kolendowicz ze swą córką Nadią oraz M iłoszem , synem Roberta Płócieniczaka, w spółorganizatora  
spotkania

N agrodam i w  konkursach były m.in. koszulki Roberta Kolendowicza

Urodził się 2 6  września 1 9 8 0  
w  Poznaniu. Dzieciństwo i wcze
sną m łodość spędził w  rodzinnej 
Chociczy. W  piłkę nożną zaczynał 
grać pod okiem  M irosława Jan ic
kiego i Alfreda Polusa w  szkolnym 
k lub ie  MKS Chocicza. Jego ta len t 
szybko został zauważony. Trafił do 
szkółki piłkarskiej w  Szamotułach, 
z której w yw odzi się w ie lu  bardzo 
dobrych  p iłka rzy  (m .in . Łukasz 
Fab iański, Szym on P aw łow ski, 
Jaros ław  Fojut, Jakub W aw rzy
n iak czy M aciej Rybus). Jeszcze 
jako  ju n io r gra ł w  w ie lkopo lskich  
k lubach: Arnice, Lechu i Warcie. 
W  1 9 9 9  roku w yjecha ł do Belgii 
do RRC Heirnis Gent. Do Polski 
wrócił w  2 0 0 0  roku do GKS-u Beł
chatów , gdzie, z krótką przerwą 
na występy w  Dyskobol ii Grodzisk, 
spędził p raw ie pięć sezonów.

Po krótk ich  epizodach w  Ko
ronie Kielce i ŁKS-ie Łódź, w iosną 
2 0 0 7  tra f i ł do  Zagłębia Lub in , 
z któ rym  w yw a lczy ł m istrzostw o 
Polski. W  Lubinie spędził trzy lata. 
Po jednej rundzie w  Odrze W odzi
s ław  zakotw iczył w  Pogoni Szcze
cin. Z tym  zespołem  w yw a lczy ł 
w  poprzednim  sezonie awans do 
T -M obile  Ekstraklasy.

Na swym  koncie ma 1 0 4  w y
stępy w  Ekstraklasie (7 bram ek). 
W  tym  sezonie, w  barwach Pogoni 
zagrał w  15  spotkaniach i s trze lił 
dw a gole.

W ielokrotny reprezentant m ło 
dzieżow ych reprezentacji Polski 
(we wszystkich kategoriach wieko
wych). Za kadencji Leo Beenhak- 
kera został powołany do pierwszej 
reprezentacji na m ecz ze Z jedno
czonym i Em iratam i A rabskim i.

Sala gim nastyczna pękała w  szwach podczas spotkania z w ychow ankiem  szkoły w  Chociczy
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2  HALÓWKA

Koniec ro k u  

dla fa w o ry tó w
N ie  by ło  niespodzianek w  V I 

kolejce JH L P N . Faworyci wygry- 
w a li i  2012 rok  na prowadzeniu 
zakończyły ekipy O ld  Team G ro 
belny i X X L  Glazer. N a  pod ium , 
po dram atycznym  meczu, wsko
czyła także drużyna Pol Agro.

X X L  G lazer nie spraw ił świą
tecznego prezentu zespołowi K a 
je t Team w ygryw ając 4:1, choć 
pierwszego gola zdobył dopiero 
kilkanaście m in u t przed przerwą. 
W  drugiej X X L  kon tro low a ł grę 
i o d n ió s ł przekonujące zw ycię
stwo.

Z decydow an ie  tru d n ie jszą  
przeprawę m ia ł ob rońca  ty tu łu  
- O ld  Team Grobelny, k tó ry  po 
wyrównanym meczu pokonał dość 
szczęśliwie 2:1 JAG  Insp ira tion .

Emocjonujące było spotkanie 
Pol A g ro  z Active Team, decydu
jące o  trzecim  m iejscu w  tabeli.
,A k ty w n i”  objęli prowadzenie, ale 
Pol A g ro  odpow iedzia ło  dwom a 
bramkami. Active Team wyrównał. 
O  końcowym  w yniku zadecydo
w a ł rzu t kamy, k tó ry  w  końcówce 
skutecznie egzekwowała drużyna 
Pol Agro.

K iedy na boisku pojaw ia się 
t  drużyna W hite  FIcarts Pylon A u 

d io  m ożna spodziewać się w ie lu 
j bram ek. N ie  inaczej b y ło  i tym  

razem. K ib ice  zobaczyli dziewięć 
' goli, ale ostatnie słowo w  tym  me- 
j czu należało do  „W ęglow ców ” , 

k tó rz y  p o  d w ó c h  tra fie n ia c h  
, w  końcówce spotkania wygrali 5:4.

W  pojedynku zespołów z dol- 
' nej części tabeli Sport C enter 3:1 

pokonał Bieguna. (faf)

Lachowski odchodzi 
z Zagłębia Sosnowiec
J W  d n iu  d z is ie js z y m  n a s z  k lu b  ro z w ią z a ł  - z a  p o r o z u m ie n ie m  s t r o n  - u m o w ę  z  M a rc in e m  L a c h o w s k im . 
L a k o n ic z n y  k o m u n ik a t  p o ja w ił się  w  p ią te k , 27  g ru d n ia  n a  o fic ja ln e j s tro n ie  in te rn e to w e j Z a g łę b ia  S o sn o w ie c .

Ta in fo rm a c ja  z a s k o c z y ła  n ie  
ty lk o  sym pa tykó w  sosnow ieck iego  
k lu b u . L a c h o w s k i o d  k ilk u  la t  b y ł 
p o d s ta w o w ym  p iłka rzem  Z ag łęb ia . 
O d  n iego  za czyn a ło  się u k ła d a n ie  
sk ładu . S trz e lił w ie le  w ażn ych  b ra 
m ek, z a lic z y ł też  s p o ro  asyst. To 
o d  je g o  p o s ta w y  w  d u ż e j m ie rz e  
za le ża ła  g ra  zespo łu . U m ie ję tn o ś c i 
L a ch ow sk ie go  b y ły  zdecyd ow an ie  
wyższe n iż d rugo ligow e , ale c iąży na 
n im  ko ru p cy jn a  przeszłość. W  sezo
n ie  2004/2005  u cze s tn iczy ł w  u s ta 
w ia n iu  spotkań Zag łęb ia  Sosnowiec. 
W  2 006  ro k u  z o s ta ł z a trz y m a n y  
i p rz e s łu c h a n y  p rze z  w ro c ła w s k ą  
p roku ra tu rę , a następnie zaw ieszony 
przez P Z P N  na 3 m iesiące. W io sn ą  
z a g ra ł jeszcze  w  b a rw a c h  s o s n o 
w ieck iego  zespo łu  trzynaśc ie  sp o 
tkań , p rz yczyn ia ją c  się d o  aw ansu 
d o  O range  E kstrak lasy. Po sezonie 
2 0 0 6 /2 0 0 7  Z a g łę b ie  r o z w ią z a ło  
z n im  um ow ę . P ó źn ie j p rzez dw a  
la ta  g ra ł w  L Z S -ie  Leśn ica . D o  S o
snow ca w ró c ił la te m  2009 ro ku .

32-le tn i L a ch ow sk i w  rozm o w ie  
z p o rta le m  za g le b ie spo sn o w ie c .p l 
(n ie o f ic ja ln a  s tro n a  k lu b o w a ) n ie

Mecz z Jarotą był na jpraw dopodobniej ostatn im  w ystępem  Marcina  
Lachowskiego (z praw ej) barwach Zagłębia Sosnowiec

kry je  rozg o rycze n ia  z p o w o d u  za 
kończen ia  w sp ó łp ra cy  z Zag łęb iem . 
- N ie  do końca  z rozum ia łe  je s t  d la  
m nie  to, co w ydarzy ło  się  w  c iągu  
k ilk u  osta tn ich  dn i. N ie  p o  to  p o d p i
sywałem ważny jeszcze k ilk a  la t ko n 
tra k t i  rozgłaszałem  wszem i  wobec, 
że chcę w  Z ag łęb iu  skończyć karierę ,

by teraz go nagłe rozw iązywać. N ie  
ch c ia łem  tego - m ó w i L a c h o w s k i. 
Inaczej postrzega sprawę prezes k lu 
b u  Leszek B aczyńsk i - Jako  d o ro ś li 
ludz ie  us ied liśm y i  po d ję liśm y  taką  
decyzję. Przebieg rozm owy pozosta
n ie  m iędzy nam i. M a rc in  n ie  d os ta ł 
żadnego u ltim a tum , on również sobie

tego życzył. Rozstaliśm y się  w zgodzie 
- m ó w ił prezes n ie o fic ja ln e j s tron ie  
Z ag łę b ia .

N ie o f ic ja ln a  s tro n a  k lu b o w a  
speku lu je , że to  w łaśn ie  przeszłość 
Lachow skiego  m a zw iązek z rozw ią 
zan iem  ko n tra k tu . W łaśc ic ie l k lubu , 
czyli m iasto , nie chce m ieć n ic  w spó l
nego z osobam i, k tó re  b ra ły  u d z ia ł 
w  ko ru p c ji. Pod  koniec lis to p a d a  po 
k ilk u le tn im  d o ch od ze n iu  w ro c ła w 
ska p ro k u ra tu ra  ape lacy jna  zakoń
czy ła  ś ledztw o w  spraw ie  Zag łęb ia . 
O s k a rż o n y c h  z o s ta ło  d w u d z ie s tu  
p ięc iu  dzia łaczy, trenerów , p iłkarzy, 
sędziów  i obserw atorów . C zte rnastu  
z n ich  d o b ro w o ln ie  chce się poddać 
karze (w śród  n ich  je s t M a rc in  L a 
chow sk i, k tó ry  chce 2 la t w ięz ien ia  
w  zaw ieszeniu na 4 la ta  o raz 8 tys. z ł 
g rz y w n y  - in fo rm a c ja  za s tro n ą  
w w w .p ilka rskam afia .b logspo t.com ).

W y g lą d a  na  to , że L a c h o w s k i 
na b o isku  pożegna ł się z Zag łęb iem  
w  lis topadow ym  po jedynku  z Jarotą, 
w  k tó ty m  sosnow iczanie, w  osta tn ie j 
ko le jce  ru n d y  jes ienne j, ro z g ro m ili 
w  Ja roc in ie  podop iecznych  Z b ig n ie 
w a  S m ó łk i 4 :0 . (faf)

i JAROCIŃSKA HALOWA LIGA PIŁKI N32NEJ

Wyniki VI kolejki rozgrywek:
Sport Center *  Biegun 3:1
T Antczak, A. Ziaja, Ł. Genstwa - A. Maciejowski
Active Team *  Pol Agro 2:3

M. Kurczalski, D. Wrzalik - M. Matuszewski (2),
D. Bem

\ Kajet Team *  XXL Glazer 1:4
W. Rasiński - 1. Łączny, S. Udzik, R Krzymiński.
M. Walczak
White Hearts Pylon Audio *  Węglowa 4:5
K. Mielcarzewicz (2). J. Zawal, D. Owczarek - R
Wojcieszak (3), W. Kietb (2)
Old Team Grobelny *  JAG Inspiration 2:1
K. Oczkowski, R. Kolanowski Marciszak
Romgos - pauza

Tabela:
1. Old Team Grobelny • 5 15 24:4
2. XXL Glazer 6 15 27:11

3. Pol Agro 5 12 20:14
4. Węglowa Team 6 12 16:20
5. Romgos 5 9 21:13
6. Active Team 6 9 16:22
7. White Hearts Pylon Audio 5 6 20:20

8. Sport Center 6 6 13:25

9. Biegun 5 3 9:16
10. JAG Inspiration 6 3 19:27
11. Kajet Team 5 0 6:19

VII kolejka rozgrywek - 4 stycznia
godz. 18.00 Węglowa Team • Old Team Grobelny
godz. 18.35 XXL Glazer •  White Hearts Pylon

Audio
godz. 19.10 Pol Agro •  Kajet Team 
godz. 19.45 Biegun • Active Team 
godz. 20.20 Romgos •  Sport Center
JAG Inspiration •  pauza

O G Ł O S Z E N I E

M I I I  OGÓLNOPOLSKI TURNIEJ KARATE KYOKUSHIN 0  PUCHAR BURMISTRZA JÓZEFOWA

Obroniony tytuł
W ojciech G óm aś (F igh te rN ow e 

M ia s to ) w yw alczył z ło ty  m edal pre
s tiżow ych zaw odów  karate kyoku- 
shin, k tó re  rozegrano w  Józefow ie 
ko ło  W arszawy.

W  X I I I  O g ó ln o p o ls k im  T u r 
n ie ju  K ara te  K yokush in  o P uchar 
B u rm is trza  Józe fow a w ys ta rtow a 
ło  366 zaw odn ików  i zaw odniczek 
z 28 k lu b ó w . D w ó jk a  ka ra te kó w  
z N ow ego M ia s ta  - W ojciech G ó r- 
naś i K a m ila  G arczarek s ta rtow a ła  
w  b a rw a ch  P oznańsk iego  K lu b u  

K ara te  K yokush in .
K o le jn y  św ietny występ zano to 

w a ł W ojciech G óm aś, zwyciężając 
w  kum ite  ju n io ró w  d o  18 la t w  ka 
te g o rii do  80 kg. - Wojtek pow tórzył

Wojciech Góm aś (F ighter N ow e M iasto) ponow nie zdobył z ło ty  m edal "  Józefowie wynik sprzed to k ll. No
w  tu rn ie ju  w  Józefowie kau tu jąc  wszystkich przeciw ników ,

pokazał, że je s t m istrzem, k tó ry  nie  
tylko zdobywa złoto, ale p o tra fi obro
n ić  zdobyty tytuł, co je s t niezm iernie  
trudne i  świadczy o klasie zawodni
ka  - m ó w ił po  zaw odach G rzegorz 
Jelak, trene r k lu b u  F ig h te r N ow e 
M ia s to .

W  Józefowie wystartowała także 
K a m ila  Garczarek. Po e lim inacjach 
w  ćw ierćfinale tra fiła  na Izabelę Dec 
z Leża jskiego K K K , k tó ra  późn ie j 
nie ty lko  zwyciężyła w śród ju n io re k  
w  ka te g o rii d o  60 kg, ale zosta ła  
także na jlepszą  zaw odn iczką  tu r 
n ie ju . - Szkoda, że K a m ila  tra fiła  
w  ćwierćfinale akurat na tę zawodnicz
kę. Myślę, że gdyby wałczyła z k im ś  
innym, wróciłaby do domu z medalem  
- p odsum ow a ł G rzegorz Jelak.

(faf)

£ęśnięwscy
J a ro c in ul. Powstańców W Ikp . 1 

(bturowiec nowe) fabryki mebli)

MAT. BUDOWLANE
KOSTKA BRUKOWA
P R O M O C Y J N E  C E N Y !

OPAL KLINKIER
C z y n n e  w  g o d z . 7 . 0 0 - 1 7 . 0 0  

s o b . 7 .0 0 - 1 4 . 0 0

kom . 6 0 0 - 6 0 0 - 1 9 9

R acam i uczcili 
pow stańców

Jarocińscy k ib ice  Lecha Poznań, w zorem  
poprzedn ich lat, w  efektowny sposób uczcili 94. 
rocznicę w ybuchu Powstania W ie lkopolskiego. 
Prawie setka osób ustawiła się w  czwartkowy w ie
czór w zd łuż  ul. Powstańców W lkp . w  Jarocinie. 
O dpa lono  b lisko 60 rac świetlnych. Jedną z nich 
trzym a ł w  d ło n i bu rm is trz  Jarocina, S tanis ław  
M artuza lsk i. K ib ice  odw iedz ili też kilkanaście 
m iejscowości, w  k tó rych  zapa lili znicze na g ro 
bach powstańców.

Przedsięwzięcie zo rgan izow a ło  stow arzy
szenie „W iara  Lecha”  oraz ja roc ińsk i fan c lub  
Lecha Poznań. (igi)

http://www.jarocinska.pl
zaglebiesposnowiec.pl
http://www.pilkarskamafia.blogspot.com

